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I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 2000 تومان

ان
فه

 اص
بار

 اخ
س:

عک

بازار طلا و سکه 99/3/21 ساعت 15:30

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
7,502,0007,415,000قدیم

سکه طرح 
7,300,0007,215,000جدید

3,780,0003,700,000نیم سکه

2,070,0002,030,000ربع سکه

1,070,0001,060,000سکه گرمی

یک مثقال 
3,176,0003,157,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
18732,500728,200 عیار

طلای آب شده 
3,175,0003,156,000نقدی

یک گرم طلای 
24977,600971,800 عیار

پنجشنبه| 22 خرداد 1399| 11 ژوئن 2020 | 19 شوال 1441 | سال دوم| شماره 519|  صفحه اول

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

معاون معماری و شهرسازی شهرداری اصفهان از راه اندازی سامانه »اصفهان نما« گفت؛  

بریده شدن پای دلالان از پرونده های شهرسازی  
      سامانه »اصفهان نما« ارائه خدمات شهرسازی به مردم را 24 ساعته کرد
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در بورس روزانه  
بیش از 5 درصد 

سود کنید
خریــد و فــروش ســهام در 
بازار بــورس امروزه بــه یکی از 
پرطرفدارترین شغل های دوم دنیا 
تبدیل شده است. البته بسیاری به 
دلیل سودهای کلان فعالیت در 
این عرصه را جز شغل اول خود 
می دانند و اذعان دارند از بسیاری 
مشاغل دیگر پر بازده تر است. اما 
سواد بورســی یکی از مهم ترین 
ارکان ســود آوری در بازار سهام 
است.  افرادی هســتند که این 
روزها با افزایش هر روز 5 درصدی 
سهام خود احساس رضایت خاطر 
دارند و فکر می کننــد به دلیل 
مهارتشان است که این بازدهی را 
به دست آورده اند اما در بازاری که 
هر روز شاخص رشد چشم گیری 
دارد ، هر خریدی و فروشی باعث 
سود آوری می شود. برنده داستان 
افرادی هستند که سهام هایی را 
می خرند که در یک روز بیش از 
5 در صد سود آوری داشته باشد.

شاید بگویید دامنه سود و زیان 
در بورس ایــران روزانه  5 درصد  
است اما در اشتباه هستید برخی 

از روزها شرکت هایی ...

طرح اقدام ملی در صدد 
متعادل شدن بازار مسکن 

اصفهان است
 مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: 
طرح اقدام ملی و تدابیــر جدید دولت در مورد 
زمین و مسکن با هدف متعادل شدن بازار مسکن 
اصفهان و کوتاه شدن دست دلالان از این بازار  

اجرایی شده است.
علیرضا قاری القرآن اظهار داشت: ارائه مسکن 
به مصرف کنندگان واقعی و بویژه خانه اولی ها 
با قیمت تمام شــده پایین و کیفیت بالا، یکی 
از اهداف دولت در ارائه طرح اقدام ملی مسکن 

است.
بــه گفتــه وی، پیگیری های بســیاری برای 
شناســایی انبوه ســازانی که بتوانند تعهدات 

مرتبط با طرح اقدام ملی را با کیفیت بالا و ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

تحلیل یک کارشناس از اثرگذاری تورم روی بازار کار 

نرخ تورم چه زمانی کاهش می یابد؟ 
یک کارشناس بازار کار معقتد است: اگر دولت واقعا تصمیم به مدیریت 

و کنترل تورم در اقتصاد دارد، باید  عوامل اساسی تورم زا را در 
کشور مدیریت و اصلاح کند.

حمید حاج اسماعیلی درباره هدف تورمی ۲۲ درصدی 
و تاثیر آن روی بازار کار اظهار داشت: تصمیم 

دولت را برای کنترل نرخ تورم باید به فال نیک 
گرفت، اما این هدف گذاری که امسال نرخ 

تورم تا ۲۲ درصد کاهش پیدا کند، ...

گـــزارش

برنامه، تدبیر و حمایت نیاز ضروری صنایع دستی کرونا زده اصفهان

شماری از فعالان صنایع 
دستی اصفهان با اشاره 
به حال ناخوش کسب و کارهای این بخش بر 
اثر شیوع بیماری کرونا، تدبیر؛ برنامه ریزی، 
صادرات و حمایت مسوولان را راهکارهای 
برون رفت از چالش فراروی این صنعت از 

وضع موجود برشمردند.

اصفهان به عنوان دومین شــهر جهانی صنایع 
دســتی در طول تاریخ نقش مهمی در رشــد و 
توســعه فرهنگ و تمدن این سرزمین کهن ایفا 
کرده و یک سوم صنایع دستی جهان در این استان 
وجود دارد و این حوزه در اقتصاد منطقه از اهمیت 
ویژه ای برخوردار است و با توجه به شعار امسال 
رهبر معظم انقلاب در مورد اهمیت جهش تولید، 
بدون شک توجه به صنایع دستی نقش مؤثری در 
عرصه تولید، اشــتغالزایی و کارآفرینی در کشور 

ایفا می کند.
تولید محصولات صنایع دســتی فاخر، جایگاه 
صنایع دستی ساخت ایران و اصفهان را در جهان 
ارتقا خواهد داد و این محصولات در ســال های 
گذشته توانسته به بازارهای جهانی راه پیدا کند و 
خاتم کاری، میناکاری، منبت، قلم زنی اصفهان در 

تمام دنیا معروف و مشتریان زیادی دارد.
هنرمندان و صنعتگران صنایع دستی برای نوروز 
امسال محصولات زیادی را تولید کرده و منتظر 
تعطیلات و ورود گردشــگران بودند اما شــیوع 
ویروس کرونا ضربه سنگینی به آنها وارد کرد که 
به گفته مســوولان ذیربط ۹5 درصد کارگاه ها و 
فروشگاه های صنایع دستی این استان در شرایط 

کرونایی تعطیل و غیر فعال شد.
بسیاری از هنرمندان و صنعتگران صنایع دستی 

در شــرایط کنونی به گفته مســوولان امر برای 
پرداخت اجاره کارگاه و مغازه خود هم با مشکل 
مواجه هستند و تاکنون یکصد فروشگاه صنایع 
دستی اصفهان تخلیه شده و تعداد زیاد از مغازه ها 

در صورت ادامه بحران کرونا تعطیل خواهند شد.
هنرمنــدان و فعــالان صنایع دســتی اصفهان 
همچون دیگر حرف و صنوف در شرایط کرونایی 
دچار آسیب های فراوانی شدند که به تاکید این 
هنرمندان، دولت و نهادهای مربوط  باید برای برون 

رفت از مشکلاتشان تدابیر ویژه ای اتخاذ کنند.
استان اصفهان به لحاظ حجم، ۶۰ در صد تولید 
صنایع دستی کشور را به خود اختصاص داده که 
از جمله این رشته ها زری دوزی و قلم کاری، ترمه 
و نقره کاری، تذهیب و تحریر انواع کتاب، قرآن، 
قطعات نگارگری و نقاشی است و در خاتم کاری، 
میناکاری، منبت، قلم زنی روی انواع فلزات شهرت 

جهانی دارد.
بیش از ۷۰ هزار هنرمند صنایع دســتی در این 
استان فعالیت می کنند که در چهار سال گذشته 

۴۰ هزار نفر شناسایی و شناسنامه دار شدند.

از ۶۰۲ رشته صنایع دســتی شناسایی شده در 
دنیا ۲۹۹ مورد مربوط به ایران و از این تعداد ۱۹۶ 
رشته مربوط به استان تاریخی و هنرپرور اصفهان 
است که تاکنون ۴۰۰ هزار نفر شاغل در این بخش 
ساماندهی شدند با احتساب خانواده های این افراد 
معیشت حدود چهار میلیون نفر به صنایع دستی 

گره خورده است.
فعالان صنایع دستی اگرچه قبل از شیوع کرونا 
به اعتقاد برخی از کارشناسان شیوع یروس کرونا  
صنایع دستی استان را در بحران دیگری قرار داد 
که ضربه آخر را بر پیکر نیمه جان و خســته این 

صنعت وارد ساخت.
چیزی که کارشناسان معتقدند حتی چندین ماه 
پس از اتمام این بحران همچنان صنایع دستی را 
تحت تاثیر خود قرار داده و زمانی حداقل سه ماهه 

برای سرپا شدن فعالان این عرصه نیاز است.
فعالان و تولیدکنندگانی که این روزها مجبور به 
اخراج کارگران متخصص برای کاهش هزینه های 
تحمیلی و خالی کردن فروشــگاه های اجاره ای 

خود هستند.

ایرنا
گــــــزارش

معاون بهره برداری وتوسعه آب  شرکت آبفا استان اصفهان پیش بینی کرد؛

افزایش 40 درصدی مصرف آب در پیک تابستان

در صورت کاهش 20 
درصدی مصرف آب، 

می توانیم از پیک 
تابستان امسال  عبور 

کنیم

معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آبفا استان اصفهان با تاکید بر اینکه با افزایش دمای هوا به طور قطع با افت شدید فشار آب مواجه می شویم، گفت: 
از 25 خرداد ماه به بعد حدود 35 تا40 درصد مصرف آب استان اصفهان نسبت به فروردین ماه افزایش    می یابد. 

ناصر اکبری با اشاره به افزایش دمای هوا و میزان مصرف آب در استان، اظهار کرد: طی 10 روز گذشته در ساعت 14 بعدازظهر دمای اصفهان به حدود 35 تا 
3۶ درجه رسیده است که در این شرایط مصرف آب استان نسبت به مدت مشابه سال قبل حدود 1۶ تا 1۸ درصد افزایش یافته است.

وی  به عوامل موثــر در افزایش 
مصرف آب در اصفهان پرداخت 
و تاکید کرد: افزایش مصرف آب 
در استان، ناشی از شیوع ویروس 
کرونا و رعایت موارد بهداشتی از 
ســوی مردم، افزایش دمای هوا 

و استفاده از کولرهای آبی است.
معاون بهره برداری و توســعه آب  شرکت آبفا 
استان اصفهان با بیان اینکه مطابق پیش بینی 
هواشناســی دمای هوای اصفهان از اواســط 
خردادماه حدود چند درجه خنک تر می شود، 
افزود: البته از ۲5 خرداد ماه دمای هوای استان 
حدود ۳ درجه نسبت به سال گذشته افزایش 

خواهد یافت.
وی با اشاره به بسته شدن رودخانه زاینده رود، 
گفت:  در دهه گذشته  حدود ۳ تا 5 درصد آب 
شرب اصفهان ازطریق  چاه های فلمن تامین 

می شــد، در حالیکه در سالهای اخیر   با بسته 
شــدن رودخانه، میزان آبدهی این چاه ها  به 
حدود صفر رســید، که این امر شرکت آبفا را 
برای تامین پایدار آب شرب مشترکین با چالش 

مواجه می کند.
 اکبری اعلام کرد: با پیش بینی افزایش دمای 
هوا در ماه های گرم سال )تیر و مرداد( نسبت به 
سال قبل، به طور قطع حدود ۶ درصد علاوه بر 

۱۷ درصد وضعیت موجود و در مجموع حدود 
۲۳ درصد نسبت به مدت مشابه سال گذشته 

مصرف آب استان بالاتر خواهد رفت.
اکبری با بیان اینکه با افزایش هر درجه دمای 
هوا حدود ۲ تا ۳ درصد مصرف آب در اســتان 
افزایش می یابد، پیش بینی کرد: از ۲5 خرداد 
ماه به بعد حدود ۳5 تــا۴۰ درصد مصرف آب 
استان اصفهان نسبت به فروردین ماه افزایش 
می یابد که این به دلیل استفاده از کولر و رعایت 
پروتکل های بهداشتی به دلیل شیوع ویروس  

کرونا است.
وی با تاکیــد بر ضرورت مدیریــت مصرف از 
ســوی مردم و اســتفاده از تجهیزات کاهنده 
مصرف آب، تصریح کرد: در صورت کاهش ۲۰ 
درصدی مصرف آب، می توانیم از پیک تابستان 
امسال  عبور کنیم و مردم می توانند با استفاده 

از تجهیزات کاهنده، آب را بهینه مصرف کنند.

اخبار اصفهان
گـــزارش

ISFAHAN
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آگهی مناقصه(مرحله دوم)  آگهی مزایـده (مرحله اول) 

آگهی مزایـده 

احسان کوزه گر   - شهردار آران و بیدگل احسان کوزه گر   - شهردار آران و بیدگل

مصطفى رحیمى - شهردار

شناسه: 874883 شناسه: 874772

شناسه: 875201

چاپ اول
نوبت اول

نوبت اول

  پیرو آگهى مناقصه شماره 2353 مورخ 1399/3/1 شهرداري آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبه شوراى 
اسلامى شهر به شماره 251 مورخ 1399/2/18 نسبت به انتخاب پیمانکار اجراى عملیات تکمیلى ساخت پل مادر 
تا سقف مبلغ 6/000/000/000 ریال از طریق مناقصه عمومى    به بخش خصوصى اقدام نماید. لذا از کلیه پیمانکاران 
واجد شرایط دعوت   بعمل می آید جهت اطلاع از شرایط، اخذ مدارك و شرکت در مناقصه ظرف مدت ده روز از تاریخ 

انتشار  نوبت دوم این آگهی به شهرداري آران و بیدگل مراجعه نمایند.  
* لازم بذکر است  هزینه درج آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد و کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار 

مى باشد.

  شهرداري آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبه شماره 413 مورخ 1399/3/18 شوراى 
اسلامى شهر آران و بیدگل  نسبت به واگذارى قطعه زمین داراى قسمتى از پلاك ثبتى 2637 اصلى به متراژ 96/60 
م.م واقع در نبش خیابان جمهورى اسلامى با کاربرى ادارى به ازاى هر متر مربع 60,000,000 ریال  از طریق مزایده 
عمومى اقدام نماید، لذا از کلیه واجدین شرایط دعوت   بعمل می آید جهت اطلاع از شرایط، اخذ مدارك و شرکت 
در مزایده حداکثر ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار  نوبت دوم این آگهی به شهرداري آران و بیدگل مراجعه نمایند.  
* ضمناً  هزینه درج آگهی به عهده برنده مزایده می باشد. (کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد.)

  شهرداري  زیباشهر در نظر دارد با عنایت به مصوبه 5/100/ش مورخ 99/3/21 شوراى محترم اسلامى 
شهر نسبت به فروش یک عدد منبع ذخیره سیمان اسقاطى از طریق مزایده عمومى اقدام نماید. 

متقاضیان مى توانند جهت تهیه اسناد مزایده تا روز شنبه مورخ 99/4/7 به شهردارى زیباشهر واقع در بلوار 
امام خمینى (ره)،میدان امام حسین (ع)، خیابان امامزادگان مراجعه و نسبت به دریافت اسناد اقدام و تا پایان 
وقت ادارى روز یکشنبه 99/4/8 پیشنهاد خود را تحویل دبیرخانه محرمانه شهردارى (واحد حراست) نمایند.
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ادامه از صفحه یک

... وجود دارند که سود و زیان 
بیــش از 5 درصــد را تجربه 
می کنند و از ایــن طریق به 
دارندگان سهام خود سود و یا 
ضرر هنگفتی می رسانند. در 
حال حاضر محدودیت نوسان 
قیمت شــرکت های پذیرفته 
شــده در بورس اوراق بهادار 
تهران برای ســهام مثبت 5 
درصد تا منفی 5 درصد است و 
برای حق تقدم سهام از مثبت 
۱۰ درصد تا منفی ۱۰ درصد 

در نظر گرفته می شود. 
مثلا برای ســهمی که دیروز 
قیمــت آن ۲۰۰۰ ریال بود، 
طی معاملات روز بعد، قیمت 
می توانــد تــا ۲۱۰۰ ریــال 
افزایــش و تــا ۱۹۰۰ ریال 
کاهش داشــته باشــد. اما بر 
اســاس مقررات بازار سرمایه 
روزهای خاصــی وجود دارد 
که ســهم از این محدودیت 
تبعیت نمی کند؛    بازگشایی 
ســهام پس از مجمع عمومی 
عادی ســالانه برای تقســیم 
سود، بازگشایی سهام پس از 
مجمع فوق العاده برای کاهش 
یا افزایش سرمایه،    بازگشایی 
پس از اعلام افزایش یا کاهش 
سود هر سهم یا EPS به  شرط 
 آنکــه از ۲۰ درصد بیشــتر

 باشد.
 به عبارت دیگر، در این ۳ روز، 
سهم بدون نوسان قیمت، داد 
و ستد می شود. بر این اساس، 
چنانچه شــرکت اعلام کند 
که سود هر ســهم به میزان 
بیش از ۲۰ درصد، چه مثبت 
و چــه منفی، تغییــر خواهد 
داشت، نماد بدون محدودیت 
 یا دامنه نوســان بازگشــایی

 می شود.
 لازم به ذکر اســت چنانچه 
شرکت تعدیل مثبت سود هر 
سهم دارد، انتظار آن است با 
افزایش قیمت ســهام مواجه 
شود و در زمان تعدیل منفی 
سود، با کاهش ارزش یا قیمت 

سهام روبرو شود.
به عقیده کارشناســان روش 
حراج  کــه در بالا ذکر شــد 
فرصتی را برای باز کردن دامنه 
نوســان در اختیار بازار قرار 
می دهد و دخالت ســهامدار 
عمده را به حداقل می رساند 
تا ســهم از دیدگاه خریداران 
متعدد به یک قیمت تعادلی 

برسد.
 ایــن روش برای بــازار یک 
گشایش اســت، چراکه قبلا 
بازگشایی نمادها تنها براساس 
قیمت هــای تئوریک صورت 
می گرفــت، در حالی که این 
روش اجــازه تحلیــل روی 
ارزندگی ســهام را در قیمت 
بازگشــایی برای بازار فراهم 

می سازد.
شاید از خود بپرسید چگونه 
می توان بــه ایــن اطلاعات 
دسترســی پیدا کــرد ؟ باید 
گفــت اطلاعات مذکــور به 
صورت روزانه از سایت کدال 
در دســترس عموم قرار می 
گیــرد امــا بــرای درک این 
اطلاعات باید علم کافی وجود 
داشته باشد زیرا ارقام و اعداد 
اعلام شــده در این سایت از 
پیچیدگی خاصــی برخوردار 
است و ضمنا حجم اطلاعات 
منتشر شده بســیار بالاست 
و باید فــرد آگاهانه اطلاعات 
و ارقام مــورد نیاز خود را جدا 
کرده و بــا تحلیل بر روی آنها 
یک خریــد آگاهانه داشــته 

باشد.

اقتصاد استان
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جایگاه سوخت پایانه صفه آماده بهره برداری است
مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان گفت:جایگاه سوخت پایانه صفه تا چند هفته 

آینده با حضور شهردار اصفهان بهره برداری می شود.
عباس محبوبی مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان اظهار کرد: »هر یکشنبه یک 
افتتاحیه«شعاری است که به همت شهردار اصفهان محقق شد و سازمان پایانه ها نیز در راستای تکمیل 

سیاست خود که بر مدار توسعه پایانه های اصفهان بنا نهاده شده، جایگاه اختصاصی سوخت گازوئیل را در 
پایانه صفه راه اندازی و آماده بهره برداری کرده است. او با بیان اینکه از جایگاه سوخت پایانه صفه تا چند هفته 

آینده با حضور شهردار اصفهان بهره برداری می شود، افزود: از این پس رانندگان ناوگان حمل و نقل برون شهری که 
قصد عزیمت به شهر های جنوبی کشور را دارند و یا از شهر های جنوبی وارد پایانه صفه می شوند، می توانند با خاطری آسوده و 

راحت در کمترین زمان نسبت به سوخت گیری اقدام کنند. مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان ادامه داد: این امر باعث 
می شود که از رفت و آمد اضافه به پایانه کاوه و یا محله های مرغ و قلعه شور جلوگیری شده و خود باعث رفع آلودگی هوا می شود. او خاطرنشان 
کرد: با راه اندازی این جایگاه زمان استراحت رانندگان در استراحتگاه مجهز پایانه افزایش یافته است چرا که پیش از این برای امر سوخت گیری 

باید ساعت ها در صف منتظر می ماندند و با حذف این رویه می توانند زمان بیشتری استراحت کنند و سفر ایمنی را داشته باشند.

دسترسی به امکانات FTTH در ۹۵ درصد مجتمع های استان اصفهان
رئیس اداره نگهداری و پشتیبانی شبکه انتقال فیبر نوری مخابرات منطقه اصفهان از تجهیز شدن بیش از 

۹5درصد از مجتمع های جدید مسکونی - تجاری به امکانات FTTH در استان اصفهان خبر داد.
ولی الله امیری با بیان اینکه استفاده از فیبرنوری در شهر اصفهان و شهرستان های استان روند صعودی 
داشته است، اظهار کرد: بیش از ۹5 درصد مجتمع های که در یکی دو سال اخیر ساخته شده اند به تجهیزات 

FTTH تجهیز می شوند و این روند در سال ۹۹ با رشد بیشتری همراه خواهد بود.
امیری با اشاره به اینکه نگهداری و پشتیبانی تمام فیبرهایی که در گستره استان اصفهان وجود دارد در این اداره 

انجام می شود، تصریح کرد: اداره نگهداری و پشتیبانی شبکه انتقال فیبر نوری، وظیفه دارد نسبت به رفع قطعی و 
خرابی فیبری که در سطح استان اتفاق می فتد در کمترین زمان ممکن اقدام و ارتباط را برقرار کند.

به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه اصفهان، وی افزود: یکی دیگر از وظایف این اداره برقراری ارتباط اولیه برای مشترکین است که 
شامل نصب تجهیزات فیبرنوری در بخش های زیادی در ساختار مخابراتی است. رئیس اداره نگهداری و پشتیبانی شبکه انتقال تاکید کرد: با توجه 
به سیاست شرکت مخابرات ایران -منطقه اصفهان توانسته ایم به منظور ارائه خدمات بیشتر و گسترش این سرویس در سطح استان و همچنین 

رفع خرابی ها در کمترین زمان ممکن، گروه های فیبرنوری در شهرستان های بزرگ استان مانند کاشان، داران و گلپایگان را مهیا کنیم.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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نرخ مشارکت استان 
اصفهان در زمستان 
قبل ۴۴ درصد بود، 

در حالیکه این نرخ در 
زمستان ۹۸ به ۴۱.۵ 

درصد رسید و این 
بدین معناست که افراد 

متقاضی کار در استان به 
دلایلی مانند پیدا کردن 
راه درآمد دیگر همچون 
ورود به بازار بورس و .... 

کمتر شده است

به گزارش اداره ارتباطات 
رســانه ای شــهرداری 
اصفهــان، ســید احمد 
حســینی نیا در پنجاه و 
سومین نشست از سلسله 
نشست های خبری »سه 
شنبه ها با رسانه« در جمع 
خبرنگاران و اصحاب رسانه با اشاره به راه 
اندازی سامانه اصفهان نما برای تسهیل 
امور شهروندان بدون مراجعه به شهرداری، 
اظهار کــرد: با هدف کاهــش مراجعات 
شهروندان و اتلاف زمان در ساختارهای 
اداری و همچنین کمک به حفظ محیط 
زیســت، برنامه ای در حوزه شهرسازی و 
درآمد در مناطق ۱5 گانه و مدیریت ناژوان 
تحت عنوان مکانیزه و الکترونیکی کردن 

فرآیندها آغاز شد. 
وی ادامه داد: در نســل اول شهرسازی، 
رویکردها بر بستر کشاورزی مبتنی بود، 
نسل دوم شهرســازی مبتنی بر صنعت، 
نسل سوم مبتنی بر شهرسازی الکترونیک 
و هوشمند و نسل بعدی شهرسازی دانش 
محور را شامل می شود که سامانه کنونی 
شهرداری اصفهان در حوزه شهرسازی و 
درآمد با عنوان اصفهان نما بر مبنای نسل 

چهارم شکل گرفته است. 
معاون معماری و شهرســازی شهرداری 
اصفهان بیان کرد: در شرایط کنونی با رشد 
جمعیت و حاکم بودن دیوان سالاری در 
شهرداری ها، اتلاف وقت زیادی صورت 
می گیرد که برهمین اساس در شهرداری 
اصفهان در بستر فناوری شهری و با کمک 
فاوا، سیستمی طرح ریزی شد که در فاز 
اول الکترونیکی کردن اقدامات و در فاز دوم 

هوشمندسازی را مدنظر داشت.  
وی افزود: در این سیســتم به دنبال این 
هستیم که شهروند با استفاده از اینترنت و 
بدون مراجعه حضوری، خدمات مورد نیاز 

خود را از شهرداری دریافت کند.  
حسینی نیا با اشاره به سیر تاریخی انجام 
امور شهرسازی به صورت غیرحضوری در 
شــهرداری اصفهان، اظهار کرد: در سال 
۹4 شهرداری اصفهان اقدام به خرید و راه 
اندازی سامانه سرای 8 کرد که سیستم 
یکپارچه شهرســازی را برای شهروندان 
فراهم کرد. در ذیل این سیستم، سامانه 
مهندســین به این نرم افزار افزوده شد تا 
ساختار الکترونیکی در شهرسازی شکل 

بگیرد.  
وی بیــان کــرد: در ادامــه مســیر و بر 

اســاس تعاریف نسل ســوم شهرسازی 
که هوشمندســازی و دانش محوری را 
مدنظر قــرار دارد، برنامه ها و سیاســت 
های شهرداری اصفهان و نیز برنامه دکتر 
نوروزی، شهردار اصفهان در ارائه به شورای 
پنجم، بر اســاس هوشمندسازی شهر 

تدوین شده بود. 
معاون معماری و شهرســازی شهرداری 
اصفهان با اشاره به اینکه از همین رو فاز 
دوم پروژه از تیرماه سال ۹8 با مطالعات و 
تدوین فرآیندها آغاز شد و مبحث اصفهان 
نما در حوزه معاونت های شهرســازی، 
اقتصــادی و برنامه ریزی شــهرداری و 
نیز ســازمان فاوا به صورت کار گروهی و 
مشترک برنامه ریزی شد، افزود: در آبانماه 
سال گذشته سِرور تستی این سامانه در 
مناطق 7 و ۱۲ نصب شد و کنتورهایی که 
نیاز بود گپ های احتمالی سیستم را در 
مواجهه با پرونده ها، احصاء کند، نصب شد.

راه اندازی سامانه اصفهان نما با یک سوم 
هزینه سامانه سرای هشت  

وی ادامه داد: عمــلا از ابتدای بهمن ماه 
سال ۹8 توانستیم خروجی ساختار سامانه 
 my.isfahan.ir اصفهان نما به آدرس
با عنوان »شهر با چند کلیک« را در منطقه 

۱۲ به عنوان پایلوت به دست بیاوریم. 
حسینی نیا با اشاره به هزینه های اجرای 
این سامانه در مقایسه با سامانه های دیگر، 
اظهار کرد: در فاز اول که سرای هشت بود، 
هزینه قرارداد برای اجرا ۲.4 میلیارد تومان 
بــود و در فاز دوم که سیســتم یکپارچه 
شهرســازی یا همان اصفهان نما است، 
هزینه قرارداد پروژه 6۰۰ میلیون تومان 

برآورد شد. 
وی با اشاره به شرح خدمات در این سامانه، 
تصریح کرد: هم اکنون از طریق ســایت 
my.isfahan.ir ۳4 خدمــت تحت 
عنوان خدمات شهرســازی و درآمد به 
شهروندان ارائه می شود که ۲6 خدمت در 
مناطق، جاری شده است و 8 خدمت باقی 
مانده از ابتدای اردیبهشت در مناطق 6، 7 

و ۱۲ به عنوان پایلوت اجرا می شود.
معاون معماری و شهرســازی شهرداری 

اصفهان افزود: البته در صدد هستیم همه 
این خدمات را تا نیمه اول تیرماه در همه 

مناطق جاری کنیم.  
وی با اشاره به اینکه از طریق این سایت، 
خدمتی تحت عنوان »پرونده من« برای 
بارگذاری اطلاعات ملکی شــهروندان و 
آگاهی از اطلاعات مورد نیاز آنها در مورد 
موقعیت ملــک ارائه می شــود، گفت: 
تعیین میزان مجاز ارتفاع، آگاهی از طرح 
های توسعه شهری پیرامون ملک و ... از 
جمله اطلاعاتی است که از این طریق به 
شهروندان ارائه می شود که قبلا شهروندان 
برای اطلاع از این جزییات هم به شهرداری 

مراجعه می کردند. 
حســینی نیا افزود: آگاهــی از آخرین 
وضعیت گواهی پایان کار، پایان ســفت 
کاری، صدور پروانه ساختمانی استعلامات 
بانک و دفترخانه و .... از خدماتی است که از 
طریق سایت اصفهان نما برای شهروندان 

قابل دسترسی است.

   اصفهان نما ، برای تحقق شــعار 
شفافیت و ساده سازی امور

وی با اشــاره به اینکه این خدمات در دو 
بخش عمومی و اختصاصی ارائه می شود، 
بیان کرد: خدمات عمومی ویژه شهروندان 
و خدمات اختصاصی برای مهندسان ناظر 

در شهر اصفهان قابل دریافت است.  
معاون معماری و شهرســازی شهرداری 
اصفهان ادامه داد: در بازه زمانی یک ماهه، 
 67۹ my.isfahan.ir از طریق سامانه
مورد اســتعلامات دفترخانه، 8۱7 مورد 
استعلام بانک، ۲68 مورد در حوزه پروانه 
های صادره و ۱۰۱ مورد در بخش پایان 
کار و سفت کاری ثبت درخواست انجام 

شده است. 
وی با اشاره به اینکه ســاختار این برنامه 
بر اساس تحقق شعار شــفافیت و ساده 
سازی امور برای شهروندان پیاده سازی 
شده اســت، اظهار کرد: این اطمینان را 
به شهروندان می دهیم که از طریق این 
سامانه، می توان امور مربوط به پروانه های 
ساختمانی که در دهه های 7۰، 8۰ و ۹۰ 

صادر شده است را ۲4 ساعته پیگیری کرد. 
حســینی نیا افــزود: اطلاع رســانی به 
شــهروندان در این خصــوص از طریق 
بنرهای نصب شــده در اکثر معابر اصلی 
شهر به خوبی صورت گرفته است و اداره 
کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری و 
اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری و سایر 
راه های اطلاع رســانی در شهرداری، به 
خوبی اطلاع رسانی لازم را انجام داده اند.  
وی در مورد آموزش به شــهروندان برای 
استفاده از این سامانه و رفع ایرادات آن نیز 
افزود: اداره ارتباطات مردمی شهرداری با 
شــماره تلفن ۱۳7 و تلفن های خط آزاد 
اداره شهرســازی الکترونیک در معاونت 
شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان، 
آماده ارائه آموزش به مردم برای استفاده 
از این سامانه اســت که این شماره ها در 

سامانه درج شده است. 
معاون معماری و شهرســازی شهرداری 
اصفهان ادامه داد: ۱۰ راهبر نیز در آینده 
نزدیک، به صورت ۲4 ساعته آماده دریافت 
پیام های مردم و راهنمایی آنها به صورت 
مرحله به مرحله برای رفع ایرادات از طریق 

پشتیبانی سایت هستند.  
وی ادامه داد: در حوزه خدمات اختصاصی 
به مهندسان ناظر، ســاختار سامانه امور 
مهندســین فعال بود و از ابتدای ســال 
۹8 ثبت تخلفات ســاختمانی به صورت 

غیرحضوری انجام می شود.

   دفاتر پیشخوان به کمک مردم در 
استفاده از اصفهان نما می آیند 

حسینی نیا با اشاره به اینکه ساختارهای 
امنیتی برای این ســامانه در ســازمان 
فاوا و معاونت برنامه ریزی شــهرداری با 
ساختار افتا پیاده سازی شده است، گفت: 
تاکنون گزارشی از هک اعلام نشده است 
و اطلاعات مردم در این ســامانه محفوظ 
و در امنیت خواهد بــود چراکه در هنگام 
ثبت درخواست در سامانه، کدهای یکبار 
 مصرف به شــماره همراه افراد ارســال

 مــی شــود و ایــن موضــوع جلــوی 
سوءاستفاده های احتمالی را خواهد گرفت. 

معاون معماری و شهرسازی شهرداری اصفهان از راه اندازی سامانه »اصفهان نما« گفت؛  

بریده شدن پای دلالان از پرونده های شهرسازی  

معاون معماری و شهرسازی شهرداری اصفهان گفت: با راه اندازی 
سامانه »اصفهان نما« ارائه خدمات شهرسازی به مردم 2۴ ساعته 
و شبانه روزی شده اســت و مردم در هر ساعت از شبانه روز از 
طریق اینترنت می توانند اطلاعات و راهنمایی لازم برای ثبت 
درخواست و پرونده خود را از طریق سامانه انجام دهند و سامانه 

تلفنی ۱37 هم 2۴ ساعته پاسخگوی سوالات آن ها است.  

     سامانه »اصفهان نما« ارائه خدمات شهرسازی به مردم را 2۴ ساعته کرد

اخبار اصفهان
گـــزارش
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 طرح اقدام ملی در صدد متعادل شدن 
بازار مسکن اصفهان است

 مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: طرح اقدام 
ملی و تدابیر جدید دولت در مورد زمین و مســکن با هدف 
متعادل شدن بازار مســکن اصفهان و کوتاه شدن دست 

دلالان از این بازار  اجرایی شده است.

علیرضا قاری القرآن اظهار داشــت: ارائه مسکن به مصرف کنندگان 
واقعی و بویژه خانه اولی ها با قیمت تمام شده پایین و کیفیت بالا، یکی 

از اهداف دولت در ارائه طرح اقدام ملی مسکن است.
به گفته وی، پیگیری های بسیاری برای شناسایی انبوه سازانی که 
بتوانند تعهدات مرتبط با طرح اقدام ملــی را با کیفیت بالا و قیمت 

مناسب اجرایی کنند، انجام شد.
وی با بیان اینکــه همواره با حجم بالای درخواســت مســکن در 
اســتان مواجهیم ادامه داد:  با اجرای طرح اقدام ملی، میزان عرضه 
 و تقاضا برای مسکن، برابر خواهد شــد از این رو قیمت ها متعادل 

می شود.  
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: با توجه به اینکه باید 
سرریز جمعیت کلانشهرها به سمت شهرهای جدید سوق داده شود 

بیشترین تمرکز،  شهر اصفهان در شهر جدید بهارستان است.
وی با اشاره به اینکه شهر جدید بهارستان دارای موقعیت مناسب و 
اهمیت ویژه ای برای سکونت است خاطرنشان کرد: 7۰ هزار و 78۰ 
واحد برای طرح اقدام ملی استان اصفهان پیش بینی شده که حدود 
4۰ هزار واحد در شــهرهای جدید اســتان و بقیه در دیگر شهرها 

ساخته می شود.
قاری القرآن با اشــاره به احداث ۲۲هــزار و 5۰۰ واحد طرح اقدام 
ملی در شهر جدید بهارســتان اظهار داشت:بدنبال این هستیم که 
واحدهای مسکونی با کیفیت و مناسبی در طرح اقدام ملی در مناطق 

مختلف استان ساخته و به متقاضیان ارائه شود.
به گفتــه وی تمرکز بر تقاضای واقعی و ایجــاد خدمات زیربنایی و 
روبنایی، مهم ترین تفاوت طرح اقدام ملی با طرح مسکن مهر است.  
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان با بیان اینکه استان اصفهان 
با دارا بودن ۱۰۹ شهر از بزرگ ترین نظام سکونتگاه شهری در بین 
استان های کشور برخوردار است تصریح کرد: بیش از 65 هزار نفر در 
مراحل دوگانه طرح اقدام ملی مسکن ثبت نام کردند اما در صورتی 
که هنوز متقاضی واجد شرایط وجود داشــته باشد امکان افزایش 

ظرفیت نیز وجود دارد.
وی با اشاره به اینکه طرح جامع شهر بهارستان آماده ارسال به شورای 
عالی شهرسازی و معماری است اضافه کرد: طرح های اراضی ۱85 
هکتاری شرق بهارستان موســوم به اراضی اقدام ملی مسکن، باغ 
هزارجریب بهارستان و محور میانی پردیس در شورای برنامه ریزی و 

توسعه استان مصوب شد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان بیان کرد: تفاهم نامه احداث 
۳هزار واحد مسکونی در شهر جدید بهارستان با مشارکت شرکت 
عمران بهارستان و شرکت توسعه مسکن ایران منعقد شد که امید 
اســت این واحدها به دســت مصرف کنندگان واقعی و بویژه خانه 

اولی ها برسد.
وی افزود: دولت زمین مورد نیاز طرح اقدام ملــی را تامین کرده و 
این زمین ها نیاز به تغییر کاربری نــدارد و معارضی برای آن وجود 
 ندارد و خدمــات تفکیکی و زیر ســاخت های خدماتــی نیز ارائه 

خواهد شد.
طرح مسکن ملی شامل متقاضیان متاهلی می شود که پیش از این از 
امکانات دولتی مانند زمین، آپارتمان یا تسهیلات یارانه دار استفاده 
نکرده و پنج سال سابقه سکونت در شهر مربوط به تقاضای ساخت 

مسکن را داشته باشند.
در قالب طــرح اقدام ملی مســکن قرار اســت 4۰۰ هــزار واحد 
مسکونی در کشور ســاخته شــود که از این تعداد ۲۰۰ هزار واحد 
در شــهرهای جدید، یکصــد هزار واحــد در بافت های فرســوده 
 شــهری و یکصــد هــزار واحــد در شــهرهای کوچک ســاخته 

خواهد شد.

گـــزارش

عزاداران محرم در اصفهان
در حدود ۱20سال قبل

اصفهان
قدیم

خـــبــــر

معاون نیروی انسانی شرکت فولاد مبارکه خبر داد:

سرمایه گذاری ۱0 هزار میلیارد ریالی فولاد مبارکه در پروژه های زیست محیطی
به گزارش خبرنگار فولاد، عبــاس اکبری  معاون نیروی 
انسانی و سازماندهی شــرکت فولاد مبارکه به تشریح 
سیاست های این شرکت در زمینه مسایل زیست محیطی 
پرداخت و گفت: مدیریت ارشــد فولاد مبارکه به مفهوم توسعه و تولید پایدار 
عمیقا معتقد است و از این منظر، چشم اندازی را برای شرکت ترسیم و الزامات 
و شرایطی را تعیین می کند که در راستای مســئولیت ها و وظایف خود باید از 
منابع در اختیار خود به گونه ای استفاده کند که نســل های آینده در معرض 
تهدید قرار نگرفته و  بتوانند از تمام این منابع و امکاناتی که وجود دارد به صورت 
کامل و سالم اســتفاده و بهره برداری کنند که این منابع به عنوان سرمایه های 
 بین نسلی شــامل آب، هوا،  خاک و اقلام معدنی که در اختیارمان است خواهد

 بود. 

وی ادامه داد:  همین رویکرد باعث شــده که فولاد مبارکه از ابتدای راه اندازی تاکنون در  
حوزه های آب، پسماند و خاک پروژه های مختلفی را تعریف کند و در هر پروژه ای مفاهیم و 
الزامات زیست محیطی را رعایت کند، به گونه ای که  الزامات را نه تنها در حد استاندارد، بلکه 

فراتر از آن نیز به اجرا در آورد.

  کمترین مصرف آب در میان تولید کنندگان فولاد جهان
اکبری ادامه داد: در حال حاضر بسیاری از پارامترها و شاخصه های زیست محیطی فولاد 
مبارکه توسط سازمان های نظارتی و زیست محیطی به صورت آنلاین کنترل می شود و در 
این زمینه سعی شده از تکنولوژی روز دنیا استفاده شود، به گونه ای که شرایط ما با شرکت های 
پیشرو در زمینه تولید فولاد از نظر زیست محیطی قابل رقابت باشد، حتی در برخی زمینه ها 

مانند کاهش مصرف آب، شرکت فولاد مبارکه حرف اول را در جهان می زند .
معاون نیروی انسانی شرکت فولاد مبارکه با اذعان این مطلب که در سالهای گذشته نزدیک به 
یک هزار میلیارد تومان پروژه زیست محیطی در شرکت فولاد مبارکه تعریف شده خاطرنشان 
کرد که تعداد قابل توجه  از این پروژه ها خاتمه یافته و در مدار بهره برداری قرار گرفته و تعدادی 

از آنها نیز در دست انجام است و به زودی به بهره داری می رسد.
وی با اشــاره به اینکه صد درصد منابع مالی این پروژه ها توسط منابع مالی داخلی شرکت 
تامین شده  و کمکی از ســوی دولت برای آنها نشده است گفت: هزینه صورت گرفته برای 
این پروژه ها به دید سرمایه گذاری بلند مدت شرکت فولاد مبارکه  برای نسل های آینده در 
نظر گرفته می شود و به طور قطع در این زمینه داشتن دید وسیع و بلند مدت و بین نسلی 
 که القاگر مفهوم توســعه و تولید پایدار است در این شرکت راهگشــا بوده و  جهت دهنده 

 فعالیت  های فولاد مبارکه است.

اخبار اصفهان
خـــبــــر
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بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

استخدام کارشناس کنترل کیفیت 
و کارگر فنی در اصفهان
موبایل 09909878160

استخدام کارشناس تبلیغات در 
فضای مجازی، کارشناس فروش

تلفن 03132402177

استخدام آشپز خانم در شرکت 
معتبر در شهرک صنعتی رازی 

اصفهان
تلفن 03153309153

استخدام کارشناس فروش و 
بازاریابی در یک شرکت بازرگانی در 

اصفهان
تلفن 03136651621

استخدام مسئول دفتر و کارمند اداری 
در شرکت بازرگانی در اصفهان

kar.ertebat.employ@gmail.com

دکتر علیرضا عباسیان 
در خصوص روش های 
طب سنتی برای مقابله 
بــا گرمازدگــی، گفت: 
یکــی از حالت هایی که 
ممکن اســت در فصول 
گــرم ســال رخ دهــد، گرمازدگی 
اســت. گرمازدگی حالتی است که 
فراتر از یک احســاس گرمای ساده 
اذیت کننده اســت و به دلیل اینکه 
فرد در مدت طولانی در محیط گرم 
زیر تابش نور آفتاب بوده است، آب و 
مایعات بدن خود را از دســت داده و 
دچار علائم بالینی می شود که با یک 
خنک شدن ســاده رفع نخواهد شد. 
این علائم می تواند طیف گسترده ای 
از یک بی حالی ساده تا سردرد و حتی 
بیهوشی، اغما و مرگ در برخی افراد 

داشته باشد. 
وی با اشــاره به اینکه گرمازدگی در 
دو شاخه مجزا مطرح می شود، افزود: 
شــاخه اول بروز گرمازدگی در افراد 
سالم است و شــاخه دوم بروز آن در 
افرادی اســت که بیماری زمینه ای 
دارند؛ به طور مثــال در افرادی که 
به دیابت دچار هســتند این موضوع 

بسیار مهم تر اســت؛ چراکه ممکن 
است این افراد بویژه کسانی که قند 
بالایی دارند بــه دلیل اینکه آب بدن 
خود را از دســت می دهنــد، اندازه 
قندخون شــان حتی دو برابر شده و 
همین موضوع سبب بیهوشی، غما و 

به کما رفتن آنها شود.
معاون تعالی دفتر طب ایرانی وزارت 
بهداشت با تاکید بر اینکه طب رایج و 
طب سنتی دستورات خاص خود را 
برای رفع این موضــوع دارند، اظهار 
کرد: مهم تریــن اقدامــی که طب 
رایج توصیــه می کنــد، جایگزینی 
مایعات برای افرادی اســت که دچار 
گرمازدگی شــده اند که معمولا در 
حالات خفیــف مایعــات خوراکی 
اســتفاده می شــود. ما نیز در شاخه 
طب سنتی توصیه می کنیم این مایع 
اندکی املاح نیز داشته باشد؛ به طور 
مثال استفاده از دوغی که کمی نمک 
دارد یا لیوان آبی که مقداری نمک و 
شــکر دارد به افراد توصیه می شود، 
زیرا با تعریق علاوه بر از دست دادن 
آب بدن، مقداری از املاح بدن را نیز 

از دست می دهیم. 
وی افــزود: در حالت های شــدید 
گرمازدگی نیز با تزریق ســرم به فرد 
ضمن رساندن آب به بدن فرد، املاح 
کافی نیز به او خواهد رسید و کمک 
می کند فرد در شــرایط بهتری قرار 

گیرد.

وی با بیــان اینکه طب ســنتی در 
دو بخش درمــان و پیشــگیری از 
گرمازدگــی، توصیه هایــی به مردم 
دارد، گفت: در بحث پیشگیری فرد 
باید حالاتی را که منجر به گرمازدگی 
خواهد شد، پیش بینی کند و بطری 
آب، سایه بان و... فراهم کند تا بتواند 
از گرمازدگــی پیشــگیری کند. به 
افردی که مجبور بــه خروج از منزل 
در هوای گرم هســتند نیــز توصیه 
می کنیم در ســاعات اولیــه صبح یا 
هنگام غروب آفتــاب از منزل خارج 
شوند تا در معرض تابش مستقیم نور 
زیاد خورشید قرار نگیرند. همچنین 
به افراد توصیه می کنیم در این فصل 
از مصرف غذاهای گــرم مزاج مانند 
غذاهای تند و ادویه دار، خشکباری 
مانند گــردو، میوه هایــی مانند موز 
خودداری کننــد. در مقابل مصرف 
غذاهای ســرد مزاج یا غذاهایی که 
رطوبت بالایــی دارند مانند کاهو که 
حجم زیــادی از آن را آب تشــکیل 

می دهد توصیه می شود. 
عباسیان با بیان اینکه در طب سنتی 
تنوعی از ســکنجبین ها وجود دارد، 
اظهار کــرد: اگر بخواهیــم به طور 
اجمالی توضیح دهیم، سکنجبین ها 
از دو طعم ترش و شــیرین تشکیل 
شــده و توصیــه می شــود در تهیه 
سکنجبین ها، درصد ترشی را بیشتر 
در نظــر بگیرند؛ حتی یک شــربت 

آبلیموی ساده هم یک نوع سکنجبین 
محســوب می شــود. اســتفاده از 
سکنجبین ها به عنوان یک نوشیدنی 
پیشــگیری کننده از گرمازدگی در 
صبح روز گرمی که قرار است از منزل 
خارج شوند، توصیه می شود. البته هر 
کس به فراخور حال خود می تواند به 
این توصیه ها عمــل کند و فردی که 
دیابت دارد بهتر است از همان توصیه 
اول یعنی اســتفاده از دوغ همراه با 

کمی نمک پیروی کند. 
وی دربــاره مواقعی که فــرد دچار 

گرمازدگی می شود نیز گفت: توصیه 
اول این است که فرد را به محلی که 
سایه است ببرند و سپس روی بدن او 
لباس مرطوب قرار دهند و آرام آرام 
به او مایعات خنک بدهند. آب ساده 
یا دوغ رقیق نمک دار می تواند موثر 
باشد. اســتفاده از تخم خرفه خیس 
شده در آب یا دوغ نیز می تواند موثر 

باشد.
معاون تعالی دفتر طب ایرانی وزارت 
بهداشــت دربــاره توصیه های طب 
سنتی برای مقابله با سوختگی های 

پوست بدن ناشــی از قرار گرفتن در 
هوای گرم و آفتابی، بیان کرد: ماسک 
کردن تراشه خیار یا خیار رنده شده، 
ماسک کردن ماســت، ژل آلوئه ورا 

می تواند کمک کننده باشد. 
وی با بیان اینکه در هنگام گرمازدگی 
موضوعی مانند آسیب دیدن چشم به 
دنبال گرمای زیاد نیز مطرح اســت، 
خاطرنشان کرد: بستن چشم ها و قرار 
دادن پارچه مرطوب بر روی چشــم 
نیز می تواند برای رفع این مشــکل، 

موثر باشد.

توصیه های دفتر طب ایرانی وزارت بهداشت برای مقابله با گرمازدگی
معاون تعالی دفتر طب ایرانی وزارت بهداشت، با اشاره به نشانه های 

گرمازدگی و عوامل بروز آن، چگونگی غلبه بر گرمازدگی را تشریح 

کرد.

استفاده از دوغی 
که کمی نمک دارد 

یا لیوان آبی که 
مقداری نمک و 

شکر دارد به افراد 
توصیه می شود، 

زیرا با تعریق علاوه 
بر از دست دادن 

آب بدن، مقداری از 
املاح بدن را نیز از 

دست می دهیم. 

ایسنا
گزارش

ISFAHAN
N E W S

گزارش

یــر  مد
بخش عفونی بیمارستان مسیح دانشوری با هشدار 

نسبت به افزایش آمار ابتلا و آمار بستری بیماران کرونایی طی روزهای اخیر، مطالب مطرح شده در 
خصوص ضعیف شدن ویروس و یا کاهش قدرت کشندگی آن را بی اساس خواند و در ادامه تداوم 
جدی رعایت نکات بهداشتی، استفاده از ماسک، فاصله گذاری های اجتماعی و همچنین تعیین 
جریمه نقدی برای قانون گریزان را تنها راهکار گذر از شرایط دشوار کنونی و مهار و کنترل قطعی 

اپیدمی کرونا عنوان کرد.
دکتر پیام  طبرسی متخصص بیماری های عفونی با بیان اینکه بر اساس آمار وزارت بهداشت متاسفانه 
طی 10 روز اخیر با روند افزایشی در ابتلای بیماری کووید 19 روبرو بودیم، گفت: روند ابتلا و بستری 

طی یک هفته اخیر در تهران افزایش یافته است.
2 منشا اصلی افزایش آمار ابتلا و بستری در تهران

وی با بیان اینکه این روند افزایشی در تهران دو منشــاء عمده دارد، گفت: اولین عامل ایجاد پیک 
افزایشی این روزها به مسافرت های گسترده تعطیلات عید فطر و چند روز تعطیلی خرداد برمی گردد، 
دلیل بعدی این مساله نیز مربوط به بیمارانی است که از استان های دارای شیوع بالا به بیمارستان های 

شهر تهران مراجعه کرده اند.
آیا آمار مرگ و میر کمتر شده است؟

وی در پاسخ به سوالی در رابطه با کاهش آمار مرگ و میر بیماران کرونایی، با بیان اینکه این مساله 
علل مختلفی دارد، گفت: اول اینکه نسبت به روزهای اول دانش، تجربه و مهارت کادر پزشکی بیشتر 
شده، همچنین روش های درمانی موثرتری استفاده می شود. در همه جای دنیا شرایط مشابهی وجود 
دارد، زمانیکه دانش و اطلاعات درباره یک بیماری نوپدید افزایش پیدا می کند، آمار مرگ و میر کمتر 

می شود.
شدت و شیوع کروناویروس کمتر نشده است

مدیر بخش عفونی بیمارستان مسیح دانشوری با تاکید بر اینکه کاهش مرگ و میر به علت کمتر 
شدن شیوع و یا شدت بیماری نیست، گفت: ویروس کووید19 با همان شدت گذشته عمل می کند و 
صحبت هایی که درباره ضعیف شدن ویروس و یا کاهش قدرت کشندگی آن مطرح می شود،  بی اساس 

است. شاهد آن نیز وضعیتی است که در استان های دارای شیوع بالا مثل خوزستان دیده می شود.
وی همچنین درباره افزایش موارد جدید کرونا گفت: بسیاری از آماری که الان به عنوان کرونا مثبت 
اعلام می شود،  افراد سرپایی هستند، در حالیکه در پیک های گذشته اصلا سرپایی ها تست نمی شدند، 

بنابراین افزایش تعداد تست و شناسایی بیماران یکی از دلایل افزایش آمار است.
این متخصص بیماری های عفونی با تاکید بر اینکه آمار مرگ و میر باید با تعداد بستری ها سنجیده 
شود، گفت: به عنوان نمونه اگر فرضا تعداد بستری ها 500 باشد تعداد 50 مرگ آمار بسیار بالایی است 
ولی در بین 10 هزار بستری، 100 مورد مرگ رقم پایینی است. بنابراین مقایسه آمار ابتلا با میزان 
مرگ و میر و مرتبط کردن آن با کاهش آمار فوت بیماران کرونا و یا ضعیف شدن قدرت ویروس کار 

درستی نیست.
چرا کرونا در برخی کشورها مهار شد؟

این عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی همچنین در رابطه با علت مهار قطعی کرونا 
در بسیاری از کشورهایی که بعد از ایران دچار شیوع شده و آمار مرگ و میر بالایی هم داشتند، توضیح 
داد: مهار اپیدمی با رفتارهای بهداشتی مردم ارتباط مستقیمی دارد. تا زمانی که محدودیت های 
رفت وآمدی و  مشاغل و در کنار آن رعایت اصول بهداشتی و فاصله گذاری ها در کشور اجرا می شد، 

وضعیت ما خوب بود، ولی متاسفانه از زمانی که برخی به دنبال عادی سازی شرایط بودند، در حالیکه 
هنوز چیزی عادی نشده، وضعیت خراب و آمار ابتلا مجددا افزایش پیدا کرد.

وی با بیان اینکه به دنبال بازگشایی ها درصد رعایت نکات بهداشتی و استفاده از ابزار محافظتی مانند 
ماسک در بین مردم کاهش پیدا کرد، گفت:  الان متاسفانه درصد بســیار پایینی از افراد جامعه از 
ماسک و سایر ابزار حفاظتی استفاده می کنند و حتی بدون رعایت پروتکل های بهداشتی به مسافرت 
رفته و در تجمعات و مراکز شلوغ حاضر می شوند. متاسفانه دیگر در سطح شهر و اداره ها چیزی به 
اسم فاصله گذاری های فیزیکی نمی بینیم و وضعیتی که امروز شاهد آن هستیم حاصل همین عدم 

رعایت ها و عادی سازی شرایط است.
طبرسی با بیان اینکه کشورهای موفق در مهار بیماری، بعد از بازگشایی ها نکات بهداتی را بیش از پیش 
رعایت کرده و بستر لازم برای رعایت اصول بهداشتی را فراهم کردند، گفت: این در حالیست که  اصول و 
نکات بهداشتی در کشور ما متوقف شده، زمانیکه مکررا آمار شهرهای زرد و سفید و قرمز از صدا و سیما 
و سایر رسانه ها اعلام می شود و برخی از کاهش آمار بستری و مرگ و میر صحبت می کنند، مردم نیز 
اعتماد کرده و شرایط را عادی تلقی می کنند، در حالیکه وزارت بهداشت چندین بار نسبت به وضعیت 
نامناسب این روزها تذکر جدی داده و اعلام کرده که باید برای شرایط بدتر از این آمادگی داشته باشیم.

تنها راهکار مهار قطعی کرونا
مدیر بخش عفونی بیمارستان مسیح دانشوری با بیان اینکه درصورت عدم رعایت نکات بهداشتی و 
فاصله گذاری ها شرایط بسیار بدتری در انتظار ماست، گفت: آمار ابتلا هنوز از پیک اول پایین نیامده 
که بخواهیم وارد پیک های بعدی بشویم، هنوز در اوج پیک اول قرار داریم و اگرچه این آمار برای مدتی 

کوتاه و موقتا پایین آمد ولی مجددا افزایش پیدا کرد و روند افزایشی آن همچنان ادامه دارد.
طبرسی با بیان اینکه رفتارهای عادی سازی و رها سازی نکات بهداشتی و فاصله گذاری ها همزمان 
با بازگشایی ها باعث می شود که مدت ها در این وضعیت نامناسب گرفتار بمانیم، تصریح کرد: افراد 
جامعه باید بیش از پیش به مسئولیت های اجتماعی خود در قبال سایرین عمل کنند، البته در کنار 
این مساله حتما باید اعمال قانون صورت گیرد. بسیاری از کشورها حتی افغانستان برای عدم رعایت 
نکات بهداشتی و ماسک نزدن در مجامع عمومی جریمه نقدی تعیین کرده اند،  در حالیکه ما هیچ 

قانونی برای آن نداریم.

چرا اپیدمی کرونا هنوز در کشور مهار نشده است؟

استخدام مدیر فروش آقا در یک 
شرکت معتبر در اصفهان

hrm.textile@yahoo.com

استخدام مسئول پخش مجله یا 
دریافت کارت ویزیت از فروشگاه ها

تلفن 02177257250

استخدام مهندس عمران،تکنسین 
عمران،کارپرداز در اصفهان

تلفن 03152620951

استخدام منشی خانم در یک شرکت 
معتبر در اصفهان

موبایل 09301766548

استخدام واردسازی محصولات 
سایت در هایپرمارکت انلاین 

هایپرباز
تلفن 03136637887

استخدام فروشنده در مجموعه 
فروشگاه های حنانه در اصفهان

موبایل 09101162546

استخدام تکنسین فنی آقا در 
شرکت گوارانوش در اصفهان

موبایل 09212344729

استخدام کادر فروش و بازاریابی در 
آتیه سازان زندگی ایرانیان
gmail.com@as.jazb1399

استخدام رئیس توسعه سرمایه 
انسانی و رئیس برند و روابط 

عمومی
موبایل 09130299099

استخدام کارشناس فروش خانم در 
شرکت دانش بنیان پیشرو در اصفهان

gmail.com@hrmax99

مکان هایی که محل شیوع کرونا هستند
عضو کمیته علمی ستاد مبارزه با کرونا، گفت: اماکن و مشاغل شلوغ و پرتردد و حضور در آنها باعث شیوع ویروس 

کرونا می شود.
مینو محرز در خصوص استفاده از ماسک در فضای عمومی، افزود: چنانچه قصد بیرون رفتن از منزل و استفاده 

از مترو و یا اتوبوس را دارید باید ماسک بزنید بخصوص در اماکن عمومی که افراد با فاصله کم نسبت به یکدیگر 
قرار دارند.

وی با اشاره به اینکه ویروس کرونا از طریق حرف زدن نیز می تواند منتقل شود، گفت: به همین دلیل مردم باید در اماکن 
عمومی از ماسک استفاده کنند.

عضو کمیته علمی ستاد مبارزه با کرونا، با تاکید بر اینکه با بازگشایی اماکن و مشاغل شلوغ و پر تردد موافق نیستم، افزود: یکی از این فضاها رستوران 
است حضور در این فضا ها باعث شیوع بیماری کرونا می شود چرا که در رستوران افراد با فاصله کم از یکدیگر قرار دارند و غذا می خورند و لاجرم ماسک 

هم نمی زنند.
محرز به فعالیت باشگاه های ورزشی نیز اشاره کرد و گفت: در شرایط فعلی حضور در باشگاه های ورزشی توصیه نمی شود و اگر فردی می خواهد ورزش 

کند با رعایت فاصله پیاده روی کند .

عادی انگاری مردم به شیوع کرونا دامن می زند
 عضو ستاد ملی مقابله با کرونا گفت، هر قدر عادی انگاری در رفتار مردم اتفاق بیافتد، ویروس کرونا بیشتر شیوع 

می یابد.
 احسان مصطفوی افزود: آن چیزی که در ارتباط با گسترش موارد ویروس کرونا و بستری اتفاق می افتد متاثر 

از رفتارهای مردم است و اقشار مختلف مردم در ماه های اســفند 98 و فروردین 99 با همکاری خیلی خوب، 
دستورالعمل های بهداشتی را در سطح خیلی مناسبی رعایت کردند و این موضوع موجب سیر نزولی بیماران 

سرپایی شد.
وی اظهار داشت: انتظار داریم مردم حساسیت های روزهای نخست شیوع بیماری کرونا را همچنان رعایت کنند و به تبع افزایش 

تعداد موارد بستری، باعث می شود در هفته های آینده موارد فوت هم افزایش یابد.
مصطفوی گفت: در گذر زمان، بازگشایی های بیشتری اتفاق می افتد و این تصور ایجاد می شود که شرایط عادی شده و اگر نتیجه این بازگشایی ها، 

افزایش فوتی ها باشد در مورد بازگشایی ها، باید تجدید نظر شود.
وی با بیان اینکه مهم ترین موضوع که موجب افزایش موارد بیماری می شود، رفتارهای مردم است و به تغییر اقلیم و شرایط آب و هوایی ربطی ندارد، 

تصریح کرد: هر قدر عادی انگاری در رفتار مردم اتفاق بیافتد، بستر شیوع بیشتر بیماری فراهم می شود.

جلوگیری از موج های بعدی 
شیوع کرونا با استفاده همگانی 

از ماسک
بر اســاس یک مطالعه در انگلیس، اســتفاده 
همگانی از ماســک در سطح گســترده ای از 
جمعیت می تواند انتقال بیماری کووید-19 را 
به سطوح قابل کنترل برای همه گیری های ملی 
سوق داده و در صورت همراه شدن با قرنطینه 
از موج های بعدی بیماری جلوگیری کند. این 
مطالعه که توسط دانشــمندان دانشگاه های 
کمبریج و گرینویچ بریتانیا انجام شده است، 
حاکی از آن اســت کــه قرنطینــه و اعمال 
محدودیت ها به تنهایی مانع آغاز فعالیت مجدد 
کروناویروس جدید نمی شود در حالیکه حتی 
ماســک های خانگی نیز اگر در سطح کافی از 

جمعیت استفاده شود، می تواند سرعت انتقال 
را به طرز چشمگیری کاهش دهد.از همین رو 
متخصصان به مردم سراســر جهان پیشنهاد 
می دهند به صورت فوری و گسترده استفاده از 
ماسک ها را آغاز کنند.یافته ها نشان می دهد اگر 
استفاده گسترده از ماسک با رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی و برخی اقدامات محدودیتی و اعمال 
قرنطینه همراه باشــد، می توانــد "یک روش 
قابل قبول برای کنترل این بیماری همه گیر و 
بازگشایی فعالیت اقتصادی" مدت ها قبل از تولید 
و در دسترس بودن عمومی یک واکسن موثر 
علیه کرونا باشد.سازمان جهانی بهداشت نیز 
روز جمعه دستورالعمل های خود را به روز کرد 
و از دولت ها خواست تا عموم مردم را به استفاده 
از ماسک های پارچه ای در مکان های عمومی 
توصیه کنند.در این مطالعه کارشناسان، پویاییِ 
انتشــار ویروس بین افراد را با مدلهای سطح 

جمعیت برای ارزیابی تأثیر آن بر نرخ شیوع 
بیماری یا عدد R از سناریوهای مختلف استفاده 
از ماسک همراه با اعمال قرنطینه مورد بررسی 
قرار دادند. عدد R میانگین تعداد افرادی را که 
یک فرد آلوده به ویروس آن ها را مبتلا می کند، 
اندازه گیری می کند. عدد R بالای یک می تواند 
منجر به رشد نمایی شود.این مطالعه نشان داد 
اگر افراد در تمام مدت حضــور در مکان های 
عمومی از ماســک اســتفاده کنند نسبت به 
زمانی که تنها پس از بروز علائم کووید-19 از 
 R ماسک استفاده کنند، دو برابر در کاهش عدد
بیشتر موثر است.بنا بر گزارش رویترز، در کلیه 
سناریوهای مورد بررسی استفاده دائم از ماسک 
توسط نیمی از جمعیت یا بیشتر از آن، انتشار 
کووید-19 را به عدد R کمتر از یک رســانده، 
امواج بعدی بیماری را خفیــف کرده و امکان 

کاهش محدودیت ها را فراهم می کند.

 وجود ماده سفیدکننده
 در شیر کذب است

استادیار دانشکده تغذیه و صنایع غذایی 
دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، گفت: 
در یک برهه زمانی کارشناســی از روی 
ناآگاهی، بحث ماده سفیدکننده در شیر را 
مطرح کرد و باعث نگرانی مردم شد. وحید 
مفید، اظهار داشت: به هیچ وجه ضرورتی 
برای افزودن ماده ســفیدکننده در شیر 
وجود ندارد و اگر ایــن ماده را به عنوان اثر 
ضد میکروبی بدانیم، وقتی دامداری های 
ما مجهز به امکانات هستند و شیر را بعد از 
دوشیدن سرد می کنند، کیفیت آن در حد 

اعلا حفظ می شود.
وی افزود: هیچ دلیلــی برای اضافه کردن 
وایتکس به شیر وجود ندارد و این مسئله 

دروغی از روی ناآگاهی بود و صحت ندارد.
استادیار دانشکده تغذیه و صنایع غذایی 
دانشگاه علوم پزشکی شــهید بهشتی، 
بیان کرد: اگر ماده ســفید کننده به شیر 
اضافه شود، بوی آن یا کلر در شیر مشخص 
می شود و این طعم توسط مصرف کننده 
قابــل تشــخیص اســت.مفید در ادامه 
به شــیرهای برگشــتی از کارخانه های 
تولیدکننده اشاره کرد و گفت: مجوزهای 
بهداشتی شیرهای برگشتی از کارخانه های 
تولیدکننده، مرتبط با سازمان غذا و دارو و 
سازمان استاندارد جهان است. چون آنها بر 
اساس پروتکل ها و دستورالعمل هایی که 
دارند، ملزم هستند در ورودی کارخانه ها، 
کیفیت شــیر را کنترل کننــد. و اگر از 
استانداردهای لازم برخوردار باشد، اجازه 
ورود به داخل کارخانه را می دهند و در غیر 

این صورت برگشــت داده می شود.وی 
ادامه داد: متاسفانه یکی از مقاصد شیرهای 
برگشــتی از کارخانه های تولیدکننده، 
انتقال به سوی ماست بندی ها و کارگاه های 
سنتی غیرمجاز است که کنترلی بر شیرخام 
ندارند. چون که آزمایشگاهی برای کنترل 
آنها وجود ندارد.استادیار دانشکده تغذیه و 
صنایع غذایی دانشگاه علوم پزشکی شهید 
بهشتی در پاســخ به این سوال که دلیل 
خوشمزگی شیر ســنتی نسبت به شیر 
پاستوریزه چیست، گفت: مردم به مصرف 
چربی در مواد غذایی علاقمند هســتند. 
متخصصین تغذیه اصطلاحی دارند که 
هر چیزی که خوشمزه تر است، زیان آن 
بیشتر است. شیرهای ســنتی به نوعی 
شیرهایی هستند که میزان درصد چربی 

آن بالا است.



Sudoku

 The chairman of the Iran-
Russia joint chamber of 
commerce highlighted 
the ideal opportunities 
that the Commonwealth 
of Independent States 
(CIS) provides for Iranian 
products.
In an interview with Tasnim, 
Hadi Tizhoosh Taban said the 
CIS market presents a golden 
opportunity to advertise and 
sell products made in Iran.
Calling for efforts to fulfill the 
economic goal of the current 
Iranian year for a “surge in 

production”, he said an oil-
free economy and economic 
development require the 
production of commodities 
with the purpose of exports.
The CIS is a regional 
i n t e r g o v e r n m e n t a l 
organization of nine 
members, plus two founding 
non-member, post-Soviet 
republics in Eurasia. It 
was formed following the 
dissolution of the Soviet 
Union in 1991. The CIS has 
an estimated population of 
around 240 million.

Re-export of 
Iranian fishery 
products to EU 
begins
Iran Fisheries 
organization said 
on Tuesday that 
the export and 
registration of 
new companies 
for exporting 
Iranian fishery 
and aquaculture 
products to EU has 
begun despite the US 
arbitrary sanctions.
The Agriculture 
Ministry reported 
that despite the US 
sanctions that caused 
a lot of problems for 
the export of fishery 
products, Iran 
succeeded again to 
obtain a license to 
export aquaculture 
and fishery products 
to the EU.
It is possible 
to register and 
export new Iranian 
companies to the 
European Union in 
line with the criteria 
set by the fisheries 
organization with the 
EC code.
50% of 
Residents in 
Major Cities 
Live in Rented 
Homes
Close to 50% of the 
population in Iranian 
metropolises are 
living in rented homes, 
a deputy roads and 
urban development 
minister said.
M a h m o u d 
M a h m o u d z a d e h 
added that findings 
of the National 
Population and 
Housing Census in the 
year ending March 
2017 show 31.7% of 
the country’s homes 
and 43.5% of those in 
Tehran are rented. 
“Our experts believe 
households in the 4th 
to 7th income deciles 
will face growing 
housing difficulties 
in the absence of 
an appropriate 
response [on the part 
of the government]. 
Nevertheless, the 
ministry’s Housing 
Department is putting 
together a bill to 
regulate housing and 
rental markets,” he 
was quoted as saying 
by Fars News Agency.
The Ministry of 
Roads and Urban 
D e v e l o p m e n t 
has come up with 
a roadmap to 
streamline the 
country’s tenancy 
market.
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CIS Market Golden Opportunity for 

Iranian Products: Official

“It is appalling 
to see that 
(South) Korean 
banks have 
c o n v e n i e n t l y 
neglected their 
o b l i g a t i o n s , 
c o m m o n 

international financial 
agreements, and decided 
to play politics and follow 
illegal and unilateral US 
sanctions,” Abdolnaser 
Hemmati told Bloomberg 
on Wednesday.
Iran could launch legal 
action to gain access 
to the funds, he said, 
without naming the 
lenders in question.
Iran announced earlier 
this month that it had 
received medicines 
valued at $500,000 from 
South Korea after two 
years of negotiations.
Iran’s Foreign Ministry 
says South Korea is about 
$7 billion in arrears for 
oil exported before the 
Trump administration 

last year reimposed 
penalties on Iran’s crude 
sales.
According to the Foreign 
Ministry in Seoul, the 
drugs shipped were for 
the treatment of genetic 
diseases. This month, 
South Korea plans to ship 
COVID-19 test kits worth 
$2 million, it said.
“We have been consulting 
with the US, Iran and the 
banks holding the frozen 
funds, seeking to make 
progress on this issue,” 
said Koh Kyung-sok, a 

Foreign Ministry official. 
“So far, we’ve been able to 
utilize some of the funds 
to expand humanitarian 
trade with Iran, and will 
continue to seek ways to 
increase such exchanges,” 
he said by phone.
Returning to South 
Korea, he said the two 
countries have been 
working on a special 
trade vehicle, similar to 
that established with the 
European Union, which 
would allow Iran to 
complete humanitarian 

transactions using the 
money locked in Korean 
banks.
The US, which 
abandoned the 2015 
nuclear deal two years 
ago, has sought to 
“stonewall” the plan, 
according to Hemmati.
“Should Korean 
banks not adhere to 
their international 
agreements with us, we 
reserve our rights to 
take legal actions under 
international laws,” the 
top Iranian banker said.

World Banks 
Forecasts Positive 
Growth for Iran's 
Economy in 2021
Iran would be able to restore its 
positive economic growth next year 
despite the US sanctions and outbreak 
of the new coronavirus pandemic, a 
new report by the World Bank Group 
projected.
The World Bank said in its June 2020 
flagship report titled the Global 
Economic Prospect and published on 
Tuesday that Iran would see its gross 
domestic product (GDP) shrink again 
this year by 5.3 percent, up from minus 
8.2 percent in 2019, Press TV reported.
The report said, however, that the 

Iranian economy would return to the 
positive economic growth zone in 
2021 by growing 2.1 percent.
The forecast is a revision of figures 
provided in January when the World 
Bank said that the Iranian economy 
would grow by 1.1 percent in 2021.
The report admitted that most of the 
economies around the world would 
experience negative growth in 2020 
mainly because of the spread of the 
new coronavirus pandemic which has 
led to long-run closures in key sectors 
of many economies.
It said Iran, the worst-hit country by 
the pandemic in the Middle East and 
North Africa region, would gradually 
emerge of the crises and would feel 
less of the pressure of the disease 

on domestic consumption and the 
services sector, including tourism, in 
2021.
The report also pointed to the fact 
that Iran has managed to reduce 
its inflation rate on a year-by-year 
basis over the past few years despite 
problems faced because of the 
American sanctions and the spread of 
the coronavirus.

Elevated Extreme Poverty to 
Persist through 2021, Says World 
Bank
Global economic growth could rebound next year -- but the 
number of people living in extreme poverty is expected to 
remain unchanged after a huge surge this year due to the 
coronavirus pandemic, the World Bank warned Tuesday.
The projection came after the Washington-based 
development lender said Monday the pandemic could 
drive between 70 and 100 million people into extreme 
poverty in 2020 as the global economy faces its worst 
recession in 80 years, AFP reported.Before the pandemic, 
extreme poverty -- defined as living on $1.90 per day -- had 
been decreasing.The bank expects growth to rebound by 
four percent in 2021.But the countries with the highest 
shares of the world's extremely poor are not projected to 
grow faster than their population, meaning that extreme 
poverty will remain at the elevated 2020 levels through 
2021.
"Nigeria, India and the Democratic Republic of Congo -- 
three countries which we project are home to more than a 
third of the world's poor -- are predicted to have per-capita 
growth rates in real GDP of –0.8 percent, 2.1 percent and 
0.3 percent, respectively," the World Bank said in a blog.
"With population growth rates of 2.6 percent, 1.0 percent 
and 3.1 percent, this is hardly enough for sustainable 
decreases in the poverty headcount."The bank warned 
"South Asia may see a larger increase in the number of poor 
as a result of COVID-19," particularly in India.
Of the 176 million people expected to be pushed below the 
$3.20 per-day poverty line, two-thirds are in South Asia.
Khorramshahr: More than 
43,000 tons of ceramics, iron 
exported to Iraq
Director-General of Khorramshahr Ports and Shipping 
Organization Nourollah Asadi said on Wednesday that 
43,657 tons of ceramics and iron were exported from 
Khorramshahr port to Iraq over the past two months.
Asadi said that the mentioned ceramics and iron products 
were loaded into Khorramshahr port by 2,369 trucks, 
According to the Public Relations of the Khorramshahr 
Port and Shipping Administration.He pointed to the 
growing trend of export from Khorramshahr port, noting, 
""we are witnessing a very good leap in the field of non-oil 
exports from the sea route at Khorramshahr port to the 
Persian Gulf countries. He also expressed the hope that by 
extending exports from Khorramshahr port, it causes the 
development and prosperity in this region.Khorramshahr 
Port is situated in the north west of the Persian Gulf, in the 
south west of the Islamic Republic of Iran and in the south 
east of Iraq (Shalamcheh Ground Border) as well as the 
confluence of Arvand and Karoun rivers in Khuzestan 
province.
5.4% growth in foreign investment 
in industry sector
 Iran's Ministry of Industry, Mines and Trade said 
on Wednesday that the Ministry examined foreign 
investment proposals and approved dlrs 417.3 million 
foreign investment in industrial, mineral and commercial 
sector by Foreign Investment Board since the beginning 
of Iranian new year (started on March 23) to May 
23.According to Iran's Ministry of Industry, Mines and 
Trade, this amount of investment is related to 18 projects/
units, which also shows a growth of 28.6% in comparison 
with last year.According to IRNA, the industry sector 
with 14 projects with a volume of 416.2 million dollars, 
the mining sector with two projects with a volume of 680 
thousand dollars and the trade sector with two projects 
with a volume of 500 thousand dollars, respectively, 
account for the largest volume of foreign investments 
in April and May.The largest investments will be carried 
out in five provinces of Sistan and Baluchestan, Tehran 
province, Alborz, Isfahan and Kordestan provinces, 
respectively, from five countries: Germany, Austria, the 
UAE, China and Italy.

Governor of the Central Bank of Iran called on 
South Korean banks to release Iran’s oil money 
frozen under US pressure, warning that the 
Islamic Republic reserves the right to take legal 
action under international law.

Iran to Take Legal Action If S Korean 
Banks Fail to Release Funds: CBI Chief
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According to the 
Foreign Ministry 
in Seoul, the 
drugs shipped 
were for the 
treatment of 
genetic diseases. 
This month, 
South Korea 
plans to ship 
COVID19- test 
kits worth 2$ 
million, it said.
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Rouhani stressed 
at a cabinet 
meeting on 
Wednesday that 
the health of the 
people is still 
our number one 

priority, and the need for 
close monitoring by the 
supervisory bodies, as well 
as the Ministry of Health and 
Medical Education, and the 
implementation of medical 
protocols by the people and 
business owners and guilds.
Appreciating the efforts of 
the country's medical and 
hospital staff in combatting 
COVID-19 over the past four 
months, the President said 
that with the exception of a 
few provinces that are in red 
conditions, we have reached 
the stage of controlling 
coronavirus in the country, 
adding, "The resilience of 
the Iranian people in the 
simultaneous fight against 
coronavirus and the severe, 
illegal US sanctions is well-
known today and will be 
recorded in the history of the 
country."
Rouhani said, "In the field 
of coronavirus, due to the 
reopening that has been 
done gradually over the 
past two months, we should 
naturally be able to deal with 

the potential dangers of this 
virus with more caution and 
self-care.”
The President added, 
"Today, with the efforts 
made, we have succeeded in 
controlling this virus in the 
country, with the exception 
of a few provinces, and in 
these few provinces, double 
efforts are being made to get 
out of the red situation and 
create a good situation.” 
Rouhani said that the 
capability of the Ministry of 
Health is still much higher 
than the pressure of this 
virus in the country, adding, 
"In the current situation, 
we are doing other things 
besides the healthcare 
reform plan, that is, we are 
trying to treat patients and 
find a vaccine for this virus.”
“Also, for the needs of 
the country in terms of 
health and treatment, the 
manufacturing sectors, 

especially the knowledge-
based companies, have 
made great efforts, and in 
this regard, we are even 
exporters in some of 
our products, and some 
countries apply to buy 
health and disinfection 
facilities from Iran,” added 
Rouhani.He said that in 
fighting coronavirus, people 
have cooperated from the 
beginning, adding, "We 
once again ask people to 
help us in this regard and I 
am sure that with people’s 
help and unity, the rest of 
the provinces will enter the 
virus control stage."
In another part of his 
speech, Rouhani stated 
that coronavirus is not over 
yet, addressing the people, 
"We have no choice but to 
change our lifestyle, that is, 
as long as the virus exists, 
and as long as the world 
finds a definite vaccine for 

coronavirus, there is no 
second way."
“We have no choice but to 
change our lifestyle until 
coronavirus completely 
eradicated, which could 
take for months,” said the 
President.
Rouhani added, "The 
second point that I want to 
emphasize is that the people 
are aware that our country 
has faced unprecedented 
severe sanctions by the 
White House rulers since 
the beginning of year 
1397 (early 2018), and 
unfortunately they forced 
other countries to cooperate 
in some cases."
Stating that coronavirus was 
added to these problems, 
he said, "We are facing 
more difficult conditions. 
Everyone should pay 
attention to the situation in 
which we are managing the 
country."

Iran will never surrender 
to illegal US pressures, says 
Foreign Ministry
 Iranian Foreign Ministry Spokesman Abbas 
Mousavi slammed the newly-imposed sanctions 
against Iran, highlighting that the country will 
never give in to US’ unilateral measures.
“Iran will not surrender with such sanctions and 
pressures,” he said on Wednesday in an interview 
with IRIB, refereeing to recent sanctions imposed 
by US on some Iranian tankers.
“Sanctions that are being announced by American 
officials are the same as previous ones,” he 
said, noting that American officials are just re-
announcing the sanctions.
He recommended Washington to abandon these 
“illegal and unilateral” measures.
“America’s unilateral sanctions are more against 
its own allies and world trade than against Iran,” 
he said, stressing that such embargos have no 
international support.
The world should wake up and stand against 
extra-territorial measures of the United States, he 
highlighted. 
Zarif’s probable visits to neighboring states
Elsewhere in the interview, Mousavi said that due 
to the COVID-19 outbreak, most of the diplomatic 
travels have been canceled while meetings 
are held via video-conferencing. Some of the 
visits, such as FM Zarif ’s trip to Syria, or Foreign 
Ministry’s officials to Afghanistan, were realized 
due to their necessity, he added.
“If the conditions are right, Foreign Minister will 
travel to two neighboring countries for holding 
talks; the details of visits will be announced after 
finalization,” he said.
Iranian, Ukrainian diplomats 
discuss January plane incident
Ukraine’s Ambassador to Tehran Sergei Burdyliak, 
in a meeting with Iran's Deputy Foreign Minister 
for International and Legal Affairs Mohsen 
Baharvand on Tuesday, discussed issues 
surrounding the January 8 crash of a Ukrainian 
passenger plane near Tehran.
Accompanied by high-ranking delegations, the 
two diplomats discussed the January crash of 
a Ukrainian jetliner near Tehran and the latest 
developments relating to the incident from 
various aspects.
The Iranian deputy foreign minister emphasized 
that he is prepared to hold talks with the Ukrainian 
officials at any time and any place to be determined 
by Ukrainians at the earliest possible moment 
in order to immediately resolve the issues about 
the black boxes of the plane, paying families of 
the victims compensation, and the other issues 
relating to the tragic incident.
In turn, the ambassador of Ukraine welcomed 
the proposal from the Iranian diplomat, saying 
he will immediately relay the idea to the relevant 
Ukrainian authorities and will later inform the 
Iranian side about the results.

Iranian nation shatters US' 'knee on throat 
policy': President Rouhani

Iranian President Hassan Rouhani said that 
‘Knee on throat’ is the US’ main policy, but 
Iranians shattered the US’ knee through 
their unity.
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‘Spy Handed Death Penalty Was 
Nabbed Months before Gen. 
Soleimani Assassination’
 Iran’s Judiciary said a man sentenced to death for spying for the CIA and 
Mossad on the whereabouts of Lt. General Qassem Soleimani had been 
arrested four months before US assassination of the top Iranian general 
in Iraq.The Iranian Judiciary’s press office announced on Tuesday 
that the case of Seyed Mahmoud Mousavi Majd, the spy convicted of 
connections with the  US Central Intelligence Agency (CIA) and the 
Israeli espionage service Mossad, has nothing to do with the American 
assassination of Lt. General Soleimani in Baghdad in early January.
Mousavi Majd had been arrested months before the martyrdom of 

Lt. General Soleimani and the court had issued an initial ruling on his 
case on August 25, 2019, the Judiciary said, noting that the spy has 
never been released from custody since apprehension.All judicial 
procedures surrounding the cases of the spy had been carried out 
before the martyrdom of Lt. General Soleimani and, therefore, his case 
is unrelated to the US assassination of the commander of the IRGC 
Quds Force, the Judiciary explained.In a press conference on Tuesday, 
Judiciary Spokesman Gholam Hossein Esmaeili said Mousavi Majd 
had been gathering intelligence for the CIA and Mossad on the Iranian 
security sphere and Armed Forces, including on the IRGC Quds Forces 
and on the whereabouts of Lt. General Soleimani.The Revolution’s 
Court has sentenced the spy to death, and the ruling has been upheld 
by another court, he said, adding that the convict will soon be executed.
Lt. General Soleimani, Abu Mahdi al-Muhandis, who was the deputy 

head of Iraq’s Hashd al-Sha'abi 
(PMU), and a number of their 
entourage were killed in a 
strike by American drones 
near Baghdad International 
Airport on January 3.
The White House and the 
Pentagon claimed responsibility 
for the assassination of General 
Soleimani in Iraq, saying the attack 
was carried out at the direction of US 
President Donald Trump.In the early hours of January 8, the 
Islamic Revolution Guards Corps (IRGC) targeted the US airbase of Ain 
al-Assad in retaliation for the US move.

"Today, with the 
efforts made, we 
have succeeded 
in controlling 
this virus in the 
country, with 
the exception of 
a few provinces, 
and in these few 
provinces, double 
efforts are being 
made to get out of 
the red situation 
and create a good 
situation.”
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Russia, China 
Build Case at 
UN to Protect 
Iran from US 
Sanctions Threat
Russia and China have 
started making the case 
at the United Nations 
against Washington’s 
claim that it can trigger 
a return of all sanctions 
on Iran at the Security 
Council.
Russian Foreign Minister 
Sergey Lavrov and the 
Chinese government’s 
top diplomat, Wang 
Yi, both wrote to the 
15-member council 
and UN chief Antonio 
Guterres as the United 
States threatens to spark 
a so-called sanctions 
snapback under the 
Iran nuclear deal, even 
though Washington quit 
the accord in 2018.
Lavrov wrote in the 
May 27 letter, made 
public this week, that 
the United States was 
being “ridiculous and 
irresponsible.”
“This is absolutely 
unacceptable and serves 
only to recall the famous 
English proverb about 
having one’s cake and 
eating it,” Lavrov wrote, 
according to Reuters.
Washington has 
threatened to trigger a 
return of UN sanctions 
on Iran if the Security 
Council does not extend 
an arms embargo due to 
expire in October under 
Tehran’s deal with world 
powers.
US Ambassador to the UN 
Kelly Craft said last week 
that a draft resolution on 
the embargo would be 
circulated soon.
Council veto-powers 
Russia and China have 
already signaled they 
are against reimposing 
an arms embargo on 
Iran. If they block the 
US-drafted resolution, 
then Washington will 
have to follow through 
on its sanctions snapback 
threat.
“The United States, no 
longer a participant to 
the JCPOA (nuclear deal) 
after walking away from 
it, has no right to demand 
the Security Council 
invoke a snapback,” Wang 
wrote in his June 7 letter.
The 2015 Iran nuclear 
deal, enshrined in a UN 
resolution, allows for 
return of sanctions on 
Iran, including the arms 
embargo, if Iran violates 
the deal. US President 
Donald Trump quit the 
deal in 2018, branding 
the accord from Barack 
Obama’s presidency as 
“the worst deal ever.”

Iran
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Moscow, Beijing seeking to 
shield Tehran against US 
sanctions threats
Slamming the efforts of the United States to extend UN arms embargo 
against Iran which is due to expire in October in Separate letters, 
Russian FM and Chinese senior diplomat have started building a case 
at the United Nations against Washington’s claim that it can trigger a 
return of all sanctions on Iran at the Security Council.
Russian Foreign Minister Sergey Lavrov and the Chinese 
government’s top diplomat, Wang Yi, both wrote to the 15-member 
council and UN chief Antonio Guterres as the United States threatens 
to spark a so-called sanctions snapback under the Iran nuclear deal, 
even though Washington quit the accord in 2018.
In a letter to UN Secretary-General Antonio Guterres and the Security 
Council circulated Monday, the Russian minister said statements by 
US State Department officials that the Trump administration doesn’t 
plan to resume its commitments under the nuclear deal but plans to 

invoke rights allegedly deriving from the resolution endorsing it are 
“ridiculous and irresponsible,” according to the Associated Press.
He said the United States withdrew from the 2015 nuclear 
agreement between Iran and six major powers and now has no legal 
right to try to use the UN resolution endorsing the deal to indefinitely 
continue the arms embargo, which is set to expire on Oct. 18.
Lavrov’s letter went further in explaining Moscow’s strong 
opposition to an indefinite arms embargo and US use of the “snap 
back” provision.
“We are proceeding on the basis that the United Nations should not 
become hostage to the political situation in the United States, which 
has decided to withdraw from the plan,” he said. “There are no valid 
grounds for raising in the Security Council the issue of an arms 
embargo against Iran.”
Washington has threatened to trigger a return of UN sanctions on 
Iran if the Security Council does not extend an arms embargo due to 
expire in October under Tehran’s deal with world powers to prevent 
it from developing nuclear weapons.
US Ambassador to the UN Kelly Craft said last week that a draft 

resolution on the embargo would be circulated soon.
Council veto-powers Russia and China have already signaled they 
are against reimposing an arms embargo on Iran. If they block the 
US-drafted resolution, then Washington will have to follow through 
on its sanctions snapback threat.

Top EU Diplomat 
Rejects Any US 
Attempt to Invoke 
JCPOA
 European Union Foreign Policy Chief Josep 
Borrell said that since the US has already 
withdrawn from the 2015 nuclear deal 
between Tehran and world powers, it has 
no right to use its former membership of 
the pact to try to impose a permanent arms 
embargo on Tehran.
US Secretary of State Mike Pompeo and US 

Ambassador to the United Nations Kelly 
Craft have said that extending a permanent 
UN-backed arms embargo against Iran is 
now a top priority for Washington.
But speaking to reporters Tuesday after 
talks with Chinese Foreign Minister Wang 
Yi, Borrell insisted that since the US has 
pulled out of the nuclear deal, known as 
the Joint Comprehensive Plan of Action 
(JCPOA), it can no longer claim to have a 
role in it.
"The United States has withdrawn from the 
JCPOA, and now they cannot claim that they 
are still part of the JCPOA in order to deal 
with this issue from the JCPOA agreement. 

They withdraw. It's clear. They withdraw," 
Borrell said, according to AP.
On Monday, Russian Foreign Minister 
Sergey Lavrov accused the Trump 
administration of unleashing a politically 
motivated campaign against Iran and called 
for "universal condemnation" of the US 
attempt to get the UN Security Council to 
impose a permanent arms embargo.
The EU sees the nuclear deal as a key pillar 
of regional and world security and has 
struggled to keep the pact alive despite US 
pressure. Borrell is tasked with supervising 
the way the pact is applied and to help 
resolve disputes between the parties.

News



Enemies seek to damage Iran, Afghanistan relations: official
An official in Iran’s Interior Ministry said that the death of Afghan nationals on 
the border between Afghanistan and Iran has nothing to do with Iran’s border 
guards.Speaking to ILNA news agency, the head of the Bureau for Aliens & Foreign 
Immigrants’ Affairs, Mahdi Mahmoudi said that the enemies seek to create tension 
between Iran and Afghanistan.Referring to the rumors about the torture and drowning 
of a number of Afghan citizens in a shared border river (Harirod River) in Afghan territory 
by the border forces, he added “Although there are fundamental doubts about the accuracy o f 
this claims and certainly, this incident has nothing to do with Iran’s border guards.”Iran has extensive evidence 
that the incident has not happened on its borders. According to Iran’s Foreign Ministry Spokesman Seyyed Abbas 
Mousavi, the confirmed reports received from the border guards of the Islamic Republic of Iran show that such an 
incident has not occurred on the mentioned date and location.

Speaker of National 
Assembly of the 
Republic of Serbia Maja 
Gojkovic congratulated 
Mohammad Baqer Qalibaf 
on his election as Iran's 
parliament speaker, 
stressing the need for 
promoting friendly 
relations between the two 
countries.In a message on 
Tuesday, Maja Gojkovic 
expressed hope that the 
friendly relations of Iran 
and Serbia will be further 
developed during the 
mission of Ghalibaf.
Given the strong 
potential of Serbia-
Iran parliamentary 
cooperation and the 
increasing role of the 
parliamentary system in 
the world, the parliaments 
will play a crucial role in 
promoting bilateral ties, 
she said.

CALL TO PRAYER TIME IN ISFAHAN

WEATHER

 ISFAHAN
NEWS

Morning call to prayer : 
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Serbia eager to 
boost long-standing 
friendly ties with 
Iran
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surrender to illegal 
US pressures, says 
Foreign Ministry

Iran to Take Legal 
Action If S Korean 
Banks Fail to Release 
Funds: CBI Chief

%5.4 growth in 
foreign investment in 
industry sector
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He said there is more than enough food 
to feed the world’s 7.8 billion people but 
“our food systems are failing.”
The UN chief launched a policy briefing 
on the Impact of COVID-19 on Food 
Security and Nutrition Tuesday which 
said before the pandemic more than 
820 million people were “chronically 
food insecure,” with 135 million at crisis 
levels or worse.“That number could 
nearly double before the end of the year 
due to the impacts of COVID-19,” the 
briefing said, AP reported.And Guterres 
said some 49 million extra people may 
fall into extreme poverty due to the 
pandemic and its impact.
Noting forecasts of a global economic 
downturn this year, he warned that 
every percentage point drop in global 
GDP means an additional 700,000 
stunted children.
According to the briefing, measures 
to tackle the COVID-19 pandemic are 
affecting global food supply chains.
“Border restrictions and lock-downs 
are, for example, slowing harvests 
in some parts of the world, leaving 
millions of seasonal workers without 
livelihoods, while also constraining 
transport of food to markets,” the UN 
briefing said.
It pointed to the forced closure of meat 
processing plants and food markets 
in many locations because of serious 
COVID-19 outbreaks.
Agnes Kalibata, the UN special envoy 
to a Food Systems Summit scheduled 
in 2021, said “from the US to India, 
produce is rotting in the fields as lock-

downs keep people from harvesting and 
planting crops.”
“That means less income for 
desperately hungry people to buy food 
and less food available, at higher prices,” 
she said in a statement. “And this is 
happening across the world.”
Kalibata also said millions of liters of 
milk are being dumped in the United 
Kingdom for lack of buyers “while 
in Colombia families hang red flags 
outside their windows to indicate they 
are hungry.”
The briefing said high levels of 
unemployment, loss of income, and 
rising food costs are also making access 
to food difficult.
To address food security during the 
pandemic, Guterres said food and 
nutrition services must be designated 
as essential, and food workers must 
be protected.He said countries must 
ensure access for the most vulnerable 
“to safe, nutritious foods, particularly 
for young children, pregnant and 
breastfeeding women, older people 
and other at-risk groups.”
And he urged investment in food 
systems that better address the 
needs of food producers and workers 
and provide “more inclusive access 
to healthy and nutritious food so we 
can eradicate hunger.”Guterres also 
called for re-balancing the relationship 
between food systems and the 
environment.
“We cannot forget that food systems 
contribute up to 29 percent of all 
greenhouse gas emissions, including 
44 per cent of methane, and are having 
a negative impact on biodiversity,” he 
said.
Kalibata, the UN envoy, said “countries 
face an agonizing trade-off between 
saving lives or livelihoods or, in a 
worst-case scenario, saving people 
from COVID-19 to have them die from 
hunger.”

Steve Hanke is a Professor of Applied 
Economics at the Johns Hopkins University 
in Baltimore (USA). He is one of the world's 
leading experts on currency boards and 
measuring and stopping hyperinflations.
Asked about why the overall performance 
seems better compared to 2019 ( when the 
growth rate felt to -8.2%) despite Corona virus 
pandemic, sanction pressures and collapse of 
oil price in markets, Hanke said: “One reason 
that the growth prospects for Iran that are 
anticipated by the World Bank are not uglier 
is that they were already extremely ugly in 
2019. Prior to the outbreak of the coronavirus, 
the Iranian economy was so depressed and 
already so close to the bottom of the barrel 
that there was very little room for it to fall any 

further”.
Iran inflation stood at 20.1 % till the end of 
2019
World bank said the inflation came down to 
nearly 20% in the recent months. Asked about 
the continuation of the downward trend in 
the coming months, this Applied Economics 
professor told us: I have no opinion about the 
course that inflation might take in Iran.
"I measure Iran's inflation rate very accurately 
each day, but I do not make forecasts for 
countries with elevated inflation rates. 
It's foolish to make inflation forecasts for 
countries like Iran. If you look at the inflation 
forecasts for countries that are experiencing 
elevated rates of inflation, you will see that 
they always turn out to be wildly inaccurate" 
Hanke said, adding that:" Just look at the 
IMF's forecasts for Iran. In October 2019, only 
three short months until the end of the year, 
the International Monetary Fund forecasted 
that Iran's end of year inflation rate would 
be 31.1%/yr. Well, I measured Iran's annual 
inflation rate on December 31, 2019, and it 
was only 20.1%/yr".

Gen. Hajizadeh hails 
longstanding, intimate 
ties between Army, IRGC
Commander of the Aerospace Force of the 
Islamic Revolution Guards Corps (IRGC) has 
underlined that the deep-rooted friendship and 
intimacy between the Army and the IRGC.
“The friendship, intimacy and communication 
between the IRGC and the Army are deep-
rooted, and nothing can mar such friendship,” 
Brigadier General Amir Ali Hajizadeh said late 
Tuesday.
He made the remark on the anniversary of 
a retaliatory operation launched over the 
martyrdom of late Deputy Chief of the Iranian 
Armed Forces General Staff Ali Sayyad Shirazi.
Hajizadeh noted that the formation of elite 
forces’ artillery was indebted to the assistance 
of Martyr Sayyad Shirazi, stressing that the 

revenge operation for his martyrdom was 
extremely important for the IRGC.
“The assassination of Sayad Shirazi was 
intolerable for us. After his martyrdom, the 
mission of revenge against the hypocrites was 
assigned to the IRGC air force, during which we 
inflict heavy casualties on them,” he added.
Ali Sayad Shirazi was the chief-of-staff of the 
Iranian Armed Forces during the eight-year 
Iran–Iraq war in the 1980s.
He was assassinated in 1999 by the terrorist 
Mujahedin group (MKO).
Shortly after the terrorist attack, the IRGC 
targeted the MKO base in Iraq by dozens of 
missiles.
The MKO is supported by the Western 
countries, especially the United States and 
France.
The terrorist group has killed over 17,000 
Iranian citizens since the victory of the Islamic 
Revolution in different terrorist attacks.

UN Chief Urges Fast Action to Avoid ̀ Global 
Food Emergency'

Iran's annual inflation rate in 2019 only 
%20.1/yr: Steve Hanke

UN Secretary-General Antonio Guterres called for 
immediate action Tuesday to avoid a “global food 
emergency,” saying more than 820 million people are 
hungry, some 144 million children under -5years-old are 
stunted, and the COVID19- pandemic is making things 
worse.

World Bank in its report “global economic prospects” 
predicted %5.3- growth for Iran this year but it said the 
growth for the next year will be reach to 2.1 percent which 
means an end to 3 consecutive years of contraction. We’d 
asked professor Hanke for a commentary about this report.

It's foolish to make 
inflation forecasts 
for countries like 
Iran. 

To address food 
security during 
the pandemic, 
Guterres 
said food and 
nutrition 
services must 
be designated 
as essential, 
and food 
workers must be 
protected.
He said co



قبض کاغذی گاز حذف شد
به گفته سخنگوی شرکت ملی گاز در حال حاضر قبوض کاغذی برای مشترکان گاز حذف شده و تنها در موارد 

خاص و با درخواست مشترکان قبض چاپ می شود.
حذف قبوض کاغذی از چند سال پیش در کشور آغاز شد. شرکت برق البته در این راه پیشگام بود و قبض برق 

از سال گذشته به طور کامل حذف شد.
بعد از آن شرکت گاز نیز اقدامات لازم را برای حذف قبوض کاغذی انجام داد. این موضوع حالا به نتیجه رسیده و 

قبوض کاغذی گاز مشترکان حذف شده است.
در این رابطه »محمد عسگری« سخنگوی شرکت ملی گاز ایران گفته که قبض کاغذی به طور رسمی حذف شده و تنها 

در موارد خاص و بنا به درخواست مشترکین چاپ می شود.
وی ادامه داد: اکنون حدود ۲۴ میلیون نفر مشترک گاز در کشور وجود دارد که ۲۱.۵ میلیون نفر شماره همراهشان ثبت شده و مابقی 

بدلایل مختلف از جمله نبود امکانات مخابرات، نداشتن تلفن همراه و یا نداشتن علم استفاده از امکانات تلفن همراه، شماره همراهشان ثبت نشده 
است.عسگری افزود: این افراد نیز با توجه به اطلاع رسانی های انجام شده از طریق شرکت های گاز استانی، با مراجعه به سایت یا استفاده از شماره 

همراه بستگان خود، از قبض گاز خود مطلع می شوند.

چرا برخی بانک ها هنوز پول سهام عدالت را واریز نکرده اند؟
سخنگوی ستاد آزادسازی سهام عدالت با بیان اینکه ۷۰ درصد سفارش های ثبت شده در بانک ها برای فروش 
سهام عدالت به انجام رسیده است، گفت: ۹۰۰ میلیاردتومان سفارش فروش سهام عدالت در بانکها ثبت شده 

است.
حسین فهیمی درباره وضعیت فروش سهام عدالت از طریق بانک ها، گفت: از بین ۹۰۰ میلیارد تومان ثبت 

سفارش فروش سهام عدالت تا آخر وقت دوشنبه ۱۹ خرداد، ۶۲۳ میلیارد تومان به فروش رفته بود.
وی در پاسخ به این سوال که این پول ها چه زمانی به حساب سهامداران واریز می شود، گفت: بخشی از این سهام به 

این علت که کارگزار باید شرایط بازار را بسنجد، باعث ضرر و زیان عرضه کننده نشود، حواسش به ناظر باشد و با در نظر 
گرفتن تمام شرایط مانند یک خلبان هواپیما تصمیم بگیرد که به چه نحوی و چه زمانی سهام را بفروشد، هنوز به فروش نرفته است. در 

هر صورت این سهام باقیمانده نیز به فروش می رود و به تدریج به حساب سهامداران واریز می شود.
فهیمی ادامه داد: بنابراین علت عدم واریز وجه سهام عدالت برای برخی از سهامداران این است که اولاً بخشی از این سهام هنوز به فروش نرفته است، 
دوماً روزی که بانک، سهام عدالت مردم را بفروشد، فردای آن روز پول را واریز می کند. وی درباره زمان واریز وجه از طریق کارگزاری ها نیز گفت: اگر 

کسی از طریق کارگزاری بورس، سهام عدالت خود را به فروش برساند، کارگزاری دو روز بعد از فروش سهام پول را واریز می کند.

خبرآنلاین
گــــزارش
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 از دیگر اشکالات 
ساختاری در حوزه 

اقتصاد کشور 
که تورم زاست، 

سیاست های پولی و 
بانکی است. بانک ها با 
دلالی و بنگاه داری در 
اقتصاد کشور، عامل 

ایجاد تورم در اقتصاد 
کشور هستند

اقتصاد ایران
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رسانه ها به ازای 
هر نفر شاغل

 ۱۶ میلیون تومان
 وام کرونایی می گیرند

کسب و کارهای مشمول دریافت 
تســهیلات دوره کرونا در گروه 
مراکز و مجتمــع های فرهنگی 
آموزشــی, هنری و رســانه ای 
تسهیلات به ازای هر شاغل ۱۶ 
میلیون تومان دریافت می کنند.

وزارت تعــاون، کار و رفــاه 
اجتماعــی، کســب و کارهای 
مشــمول دریافت تســهیلات 
دوره کرونــا در گــروه مراکز و 
مجتمع های فرهنگی آموزشی, 

هنری و رسانه ای را اعلام کرد.
بر این اساس، آموزش تعمیر رادیو 
و تلویزیون، آموزش حسابداری، 
آمــوزش خیاطــی، آمــوزش 
کامپیوتر، آموزش ماشین نویسی، 
آموزش نقشه کشــی، مجتمع 
آموزش اشتغال، آموزش آرایش 
و پیرایش، آموزش شیرینی پزی، 
ســایر آموزش ها )بدون دســته 
بندی( در رســته های آموزشی 

است.

مهر
خـــبـــر
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وی افزود: تــورم، بیماری 
مزمنی است که سال هاست 
و بلکه چند دهه است که به 
جان اقتصاد کشور افتاده و 

آن را مبتلا کرده است.
این کارشــناس بازار کار 
تصریح کرد: آثــار تورم در 
اقتصاد کشــور علاوه بر نابســامانی های 
اقتصادی، اجتماعی، سیاسی و فرهنگی، 
فشار سنگین و مضاعفی را به مردم ایجاد 
کرده که باعث شــده هــر روز جمعیت 
گسترده تری در کشور به سمت فقر سوق 

داده شوند.
حاج اســماعیلی با بیان این کــه افزایش 
قیمت افســار گســیخته مســکن طی 
سال های گذشته، افزایش قیمت خودرو 
و افزایش قیمت کالاهای اساسی، از آثار 
منفی و کاملا مشــهود تــورم در اقتصاد 
کشور اســت، عنوان کرد: نرخ بالای تورم 
در اقتصاد کشــور باعث بالا رفتن ریسک 

سرمایه گذاری در بازار کار و اقتصاد کشور 
شــده و محدودیت های گسترده ای را در 
بازار ایجاد کرده و محدودیت ها در بازار کار 
کشور باعث کاهش ظرفیت های اشتغال و 
افزایش نرخ بیکاری و در عین حال افزایش 

هزینه های اجتماعی در کشور شده است.

   عوامل تورم زا اصلاح شود
وی متذکر شــد: در حال حاضر با جرات 
می توان گفت تورم، پاشنه آشیل اقتصاد و 
گرانیگاه آن است. اگر دولت واقعا تصمیم به 
مدیریت و کنترل تورم در اقتصاد دارد، باید  
عوامل اساسی تورم زا را در کشور مدیریت 

و اصلاح کند.
این کارشناس بازار کار در ادامه گفت: اولین 
آنها، تورم ساختاری است. تورم ساختاری 
به این معنا که در کشور هزینه ها و منابع 
کشور متعادل و همخوان نیستند، یعنی 
دولت هزینه های زیادی دارد و همیشــه 
منابعی کمتر از هزینه ها دارد و مجبور است 
همه ساله برای تامین هزینه ها اقداماتی را 
انجام دهد که تورم زاست؛ مثل استقراض 
از بانک مرکزی و یا همین سال گذشته و 
امســال که دولت با کسری بودجه جدی 

روبه روست.
حاج اسماعیلی افزود: بدون کنترل و ترمیم 
تورم در اقتصاد کشور، امکان توسعه و ایجاد 

رفاه برای مردم امکان پذیر نیست.
حاج اسماعیلی افزود: سیاست هایی از جمله 
افزایش نرخ ارز و افزایش قیمت کالاهای 

اساسی که از طریق دولت عرضه می شود 
برای جبران کمبود منابع، از سیاست هایی 
است که تورم زاست و در کشور ما مسبوق 

به سابقه است.

   غول نقدینگی فراموش نشود
وی عنوان کرد: افزایش افسارگســیخته 
نقدینگی که الان برآورد می شود بیش از 
۲ هزار و ۵۰۰ هزار میلیارد تومان است، از 
دیگر مشکلاتی است که به لحاظ ساختاری 
سال هاســت در اقتصاد ایران وجود دارد 
و همه ساله ما شــاهد افزایش نقدینگی 
در اقتصاد کشور هستیم و بخشی از این 
نقدینگی متاسفانه خارج از نظام پولی و 
بانکی و دولت است که باید حتما مدیریت 

شود.
این کارشناس بازار کار متذکر شد: از دیگر 
اشکالات ساختاری در حوزه اقتصاد کشور 
که تورم زاست، سیاست های پولی و بانکی 
اســت. بانک ها با دلالی و بنگاه داری در 
اقتصاد کشور، عامل ایجاد تورم در اقتصاد 

کشور هستند.
حاج اسماعیلی تصریح کرد: پرداخت سود 
سپرده ها، ایجاد خلق پول از سیاست های 
ناکارآمد ساختاری اســت که در اقتصاد 

کشور وجود دارد و باید اصلاح شود.
وی متذکر شد: دومین موضوع که مولد 
تورم در اقتصاد کشــور است، تورم ناشی 
از ناکارآمدی مدیریت دولت اســت. در 
واقع توزیع منابع در کشــور در چارچوب 

برنامه ها و سیاســت های مــدون انجام 
نمی شــود. دومین موضوع در مدیریت 
ناکارآمد، نظارت های ضعیــف و یا موثر 
دولت و نهادهی مسوول است؛ مثل عدم 
کنترل قیمت ها مثل سوداگری و دلالی و 
سفته بازی در بازار داخلی است که گاها در 
بخش های متعدد اقتصادی ایجاد می شود. 
اینها به هر حال اگر مدیریت نشود، باعث 

تورم در اقتصاد کشور می شود.
شوک های اقتصادی جدی گرفته شود

این کارشناس بازار کار تصریح کرد: سومین 

موضوع که ایجاد تورم در اقتصاد می کند، 
نابسامانی های اقتصادی ناشی از شوک های 
اقتصادی، سیاســی و اجتماعی است که 
شرایط اقتصاد کشــور را با بحران روبه رو 

می کند مثل تحریم ها.
حاج اســماعیلی افزود: تحریم ها که یکی 
از عوامل اساسی سال های بعد از انقلاب 
در اقتصاد کشور است، گرچه ساختاری 
نیســت و ناشــی از مدیریت نیست، اما 
همیشه اقتصاد کشور را تحت تاثیر قرار 
داده و در دو بخش واقعی و غیرواقعی که 

همان بار روانی در جامعه هست، تورم را به 
شدت بالا برده است.

وی متذکر شد: دولت باید برای این بخش 
هم برنامه داشته باشد. بدون برنامه امکان 
مدیریت تورم ناشی از بار روانی و تحریم ها 
کنترل پذیر نیست و الان ما تحت چنین 
شــرایطی در اقتصاد هستیم که نیازمند 
سیاست گذاری برنامه ریزی و کمک همه 
صاحبان فکر و اندیشــه است که هم آثار 
تورمی تحریم ها کاهش پیدا کند و هم بار 
روانی آن در جامعه و بازار به حداقل برسد.

تحلیل یک کارشناس از اثرگذاری تورم روی بازار کار 

نرخ تورم چه زمانی کاهش می یابد؟
یک کارشناس بازار کار معقتد اســت: اگر دولت واقعا 
تصمیم به مدیریت و کنترل تورم در اقتصاد دارد، باید  
عوامل اساسی تورم زا را در کشور مدیریت و اصلاح کند.
حمید حاج اسماعیلی درباره هدف تورمی ۲۲ درصدی 
و تاثیر آن روی بازار کار اظهار داشت: تصمیم دولت را 
برای کنترل نرخ تورم باید بــه فال نیک گرفت، اما این 
هدف گذاری که امسال نرخ تورم تا ۲۲ درصد کاهش پیدا 

کند، با تردیدهای جدی روبه روست.
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

نخستین نمونه از ماسک های شفاف و سازگار با محیط زیست تولید می شوند
یک استارت آپ سوئیسی سعی دارد نخستین نمونه از ماسک های شفاف و سازگار با محیط زیست را به 

مرحله تجاری سازی برساند.
به گزارش تک کرانچ، یک استارت آپ سوئیسی موسوم به "HMCARE" موفق شده حدود ۱۰۵ میلیون 

دلار بودجه برای تجاری سازی ماسک های شفاف و سازگار با محیط زیست جذب کند.
بنیانگذاران این استارت آپ، ایده ساخت ماسک شفاف را با الهام از شرایط کارمندان مراقبت بهداشت مطرح 

کردند که طی دوره شیوع ابولا در سال ۲۰۱۵، در بیمارستان کودکان کار می کردند و با وجود نزدیک بودن به 
بیماران نمی توانستند چهره خود را نشان دهند. والدین و نزدیکان بیماران نیز هنگام ملاقات مجبور بودند دو سوم 

صورت خود را با ماسک بپوشانند.
ماسک های شفاف پیش از این هم وجود داشتند اما این نوع ماسک ها، ماسک هایی معمولی هستند که داخل آنها بخار ایجاد می شود و کاربر 
نمی تواند با آنها، تنفس راحتی داشته باشد. "تیری پلت")Thierry Pelet(، مدیرعامل این استارت آپ گفت: ما قصد داریم نخستین نمونه 
از یک ماسک شفاف را ارائه دهیم که می تواند نیازهای یک محیط پزشکی را برآورده کند. ماسک باید طوری طراحی شود که تنها هوا بتواند به 

آن وارد شود و ویروس یا باکتری امکان ورود به آن را پیدا نکند.

رویکرد این اپراتور مشارکت از 
طریق روش هایی از جمله تسهیم 

درآمد و واگذاری زیرساخت 
به کسب وکارهای نوپا است و 

راه اندازی شرکت سرمایه گذاری 
»ویستا« در مجموعه  ایرانسل، 
بازوی سرمایه گذاری ایرانسل 

خواهد بود

،،
اخبار اصفهان

یادداشـــت
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دکتر بیــژن عباســی آرند 
در یــک گفت وگــوی زنده 
اینســتاگرامی بــا عنــوان 
»شــبانه های پیوســت« 
آرش  پرســش های  بــه 
برهمند، ســردبیر ماهنامه 
»پیوست« پاســخ می داد، 
در واکنش به پیشــگام بودن این اپراتور در 
ارائه تکنولوژی های جدید گفت: ایرانسل 
با بهره گیری از نیروی انسانی متخصص به 
طور مستقیم و در شرکت های همکار و با ارائه 
بالاترین کیفیت زیرساخت در بخش شبکه 
و خدمات دیتا و نیز با ارائه خدمات مختلف 
زندگی دیجیتال به مشترکان خود، در پی 
خلق یک زیست بوم دیجیتال برای ایرانیان 
است. وی افزود: ایرانسل؛ اولین و بزرگترین 
اپراتور دیجیتــال ایران، کــه در روزهای 
گذشته با حضور آنلاین رئیس جمهور و وزیر 
ارتباطات، بزرگ ترین دیتاسنتر ایران را در 
غرب تهران افتتاح کرد، با سرمایه گذاری های 
متنوع، عملًا نشان داده که مسیر حرکت از 
بزرگترین اپراتور دیتا به سمت بزرگترین 

اپراتور دیجیتال را پیموده است.

   ایرانسل، پیشگام در تحقق سبک 
زندگی دیجیتال

مدیرعامل ایرانســل، با اشــاره به پیشگام 
بودن این اپراتور در توســعه شبکه دیتای 
موبایل، وظیفه اپراتورها در شــرایط فعلی 
را خلق خدمات جدید و توســعه خدمات 
دیجیتال بر بستر دیتا، با هدف تحقق سبک 
زندگی دیجیتال برای مشترکان دانست و 
سرمایه گذاری ایرانسل، در گروه اسنپ، لنز، 
چارخونه، آپ و حوزه بازی سازی و… را از 

این دست اقدامات برشمرد.
عباســی آرند همچنین دربــاره همکاری 
ایرانســل با اکوسیســتم اســتارت آپی، 
رویکرد این اپراتور را مشــارکت از طریق 
روش هایی از جمله تسهیم درآمد و واگذاری 
زیرساخت به کسب وکارهای نوپا عنوان و با 
اشــاره به راه اندازی شرکت سرمایه گذاری 
»ویستا« در مجموعه ایرانسل، آن را بازوی 
سرمایه گذاری ایرانسل معرفی کرد و گفت 
که متقاضیان می توانند از طریق کانال های 

متعــدد ارتباطــی، از جمله شــبکه های 
اجتماعی، درخواســت های خود در زمینه 

سرمایه گذاری را به ایرانسل ارسال کنند.
عباسی آرند همچنین در پاسخ به پرسشی 
دربــاره گلایــه از آن چه سیاســت های 
غیررقابتی »اسنپ فود« خوانده می شود، 
تصریح کرد: اســنپ فود یک مدل قرارداد 
معمولی و یک مدل قرارداد همکاری عالی 
طراحی کــرده بود که در مــدل معمولی 
انحصاری وجود نداشت؛ ولی در مدل عالی، 
در ازای دریافت مزایای بیشتر، رستوران ها 
متعهد می شدند که در ازای دریافت مزایای 
بیشــتر، صرفاً با اسنپ فود همکاری کنند. 
شورای رقابت که نخستین بار این سیاست را 
غیررقابتی ندانسته بود، در مرحله دوم آن را 
غیررقابتی دانست و به این ترتیب به اسنپ 
فود دستور داده شد که مدل همکاری فوق 
را ادامه ندهد. وی همچنین با تأکید بر این 
که »ایرانسل متولد شد که انحصار را از بین 
ببرد«، با اشاره به شرایط رقابتی موجود در 
بازار خدمات دیجیتال، به شرکت »بامیلو« 
در گروه اسنپ اشــاره کرد که امکان ادامه 
حضور در شرایط رقابتی برای آن فراهم نشد.

   طراحــی 1000 رک برای مرکز داده 
بزرگ ایرانسل

مدیرعامل ایرانســل همچنین در پاســخ 
 Data( به پرسشــی درباره مرکــز داده
Center( بــزرگ ایرانســل کــه روز 8 
خردادماه ۱399 در یک مراســم آنلاین، 
توســط رئیس جمهــور و با حضــور وزیر 
ارتباطات افتتاح شد، اظهار داشت: بر اساس 
برنامه ریزی ها، طراحی وجود ۱۰۰۰ رک در 
این مرکز داده انجام شده و فضای فیزیکی 
نیز در همیــن ابعاد بــرای آن پیش بینی 
شــده بود، البته در فاز نخســت و به دلیل 
برخی محدودیت ها، 4۰7 رک اجرا شده و 
در فازهای بعدی ســایر بخش ها نیز اضافه 
می شــود. وی افزود: بخشی از خدمات این 
دیتاسنتر برای زیرساخت ایرانسل و بخش 
دیگر نیز برای اســتارت آپ هایی که به این 
خدمات نیاز دارند، در نظر گرفته شده که به 
زودی سازوکار همکاری با شرکت ها در این 

زمینه اعلام خواهد شد.
عباسی آرند تأکید کرد: امروزه با وجود مراکز 
داده، برای ذخیره سازی اطلاعات، دیگر نیاز 
نیست هر کسی در زیرزمین سازمانش سرور 

نصب کند.
وی همچنیــن دربــاره پایداری شــبکه 
ایرانسل در دوران رشد مصرف دیتا به خاطر 
خانه نشینی ناشی از شــیوع ویروس کرونا 
گفت: شبکه ایرانسل از ابتدا برمبنای یک 
شبکه با قابلیت ارائه خدمات دیتا طراحی 

شده و در بحث دیتا، شبکه پایداری است که 
این امر، معمولاً در گزارش های رگولاتوری 

هم قابل مشاهده است.
وی افــزود: در رقابــت با ســایر اپراتورها، 
باید گفت کــه ما پیــش از بــروز کرونا، 
پیش بینی هایی را در این زمینه انجام داده 
بودیم و با رشد مصرف، موفق شدیم تا حد 

زیادی کیفیت شبکه را حفظ کنیم.
وی درباره افت کیفیــت خدمات اینترنت 
پرســرعت ثابت )TD-LTE( در برخی 
مناطق، آن را ناشــی از برخــی تداخلات 
رادیویی دانست و تأکید کرد که این مشکل 

تا حد زیادی برطرف شده است.

   فیبر، 5G، فرکانس
مدیرعامل ایرانسل همچنین درباره حضور 
سهامدار خارجی ایرانســل در پروژه ارائه 
فیبرنوری به منــازل )FTTH( تصریح 
کرد: شرکت MTN قصد سرمایه گذاری 
در پروژه ارائه فیبرنوری به منازل را داشت و 

برای آن طرح تجاری هم تهیه کرده بود؛ اما 
با اتفاقات پیش آمده و اوج گرفتن تحریم ها، 
پیش بینی انجام شده تحقق نیافت و امکان 
ادامه حضور این شــرکت در پروژه مذکور 
فراهم نشــد. وی همچنین در پاســخ به 
پرسشی درباره بحث های موجود در مورد 
تحویل فرکانس های 7۰۰ و 8۰۰ مگاهرتز از 
صداوسیما به شبکه تلفن همراه، تصریح کرد: 
فرکانس برای هر کشور یک سرمایه است و 
هر کسی از آن استفاده می کند، لازم است به 

این نکته توجه کند.
وی افزود: فرکانس های پایین تر، پوشــش 
بهتری فراهم می کنند و قدرت نفوذ بیشتری 
به فضاهای داخلی ساختمان ها دارند و اپراتور 
می تواند با تعداد سایت های کمتر، پوشش 
بهتری ایجاد کند. در غیــر این صورت، با 
توجه به محدودیت های موجود برای نصب و 
راه اندازی دکل های مخابراتی و کمبود منابع 
مالی، گسترش پوشش شــبکه با مشکل 

مواجه می شود.

عباسی آرند تأکید کرد: اعتقاد شخصی من 
این است که وزارت ارتباطات و صداوسیما 
باید با سعه صدر و حسن نیت، در این زمینه 
گفت وگو کنند و به راه حل نهایی دســت 
یابنــد. وی در زمینه زمان تجاری ســازی 
خدمات شبکه نسل پنجم اینترنت همراه 
)۵G( نیز با بیان این که هم اکنون کمیته 
مشترکی در وزارت ارتباطات در حال بررسی 
این مســأله است؛ ایجاد، توســعه و بهبود 
زیرســاخت لازم و نیز ترویج و گســترش 
کاربردهای ۵G در مراکــز صنعتی را دو 
پیش نیاز مهم برای توسعه شبکه نسل پنجم 

اینترنت همراه عنوان کرد.

   دریافت جایزه اصلی گروه ام تی ان
مدیرعامل ایرانســل درباره کســب رتبه 
برتر توسط ایرانســل در بین شرکت های 
گروه مخابراتــی MTN و دریافت جایزه 
BRIGHT گفــت: گــروه ام تــی ان 
چارچوب هایی برای ارزیابی شــرکت های 
زیر مجموعه خود براســاس اســتراتژی 
»درخشان« دارد و ایرانسل که در گذشته 
نیز جوایز زیر مجموعه این جایزه بزرگ را 
دریافت کرده بود، در سال ۲۰۱9 موفق به 
دریافت جایزه برتر و اصلی در این زمینه شد.

وی همچنیــن بــا تأکید بر عدم ارســال 
پیامک های تبلیغاتی توســط ایرانســل، 
پیامک را یک کانال ارتباطی مرســوم در 
دنیا بــرای ارتبــاط اپراتور با مشــترکان 
اعتباری )Prepaid( عنــوان و تصریح 
کرد که با وجود این، ایرانسل طی یک سال 
گذشته، تعداد پیامک های مربوط به معرفی 
محصولات و خدمات خود به مشترکان را نیز 

کاهش داده است.
عباسی آرند همچنین بیان داشت: ایرانسل 

با توسعه اپلیکیشــن ایرانسل من به عنوان 
نخســتین برنامه مدیریت حساب کاربری 
مشــترکان تلفن همراه در ایــران، امکان 
مشاهده و بررسی دقیق کارکرد سیم کارت 

را برای مشترکان خود فراهم کرده است.
مدیرعامل ایرانســل همچنین با توجه به 
گلایه برخی کاربران اپلیکیشن لنز دربارۀّ 
عدم امکان مشــاهده زنده کنسرت آقای 
همایون شجریان در عید سعید فطر، تأکید 
کرد: همکاری ایرانســل بــا آقای همایون 
شــجریان با هدف فرهنگی و اجتماعی و 
نه بیزینســی صورت گرفت و مشــاهده 
این کنســرت برای ایرانســلی ها رایگان 
بود و برای ســایر کاربران هم رقم کمی به 
 عنوان اشتراک اپلیکیشــن در نظر گرفته 

شده بود.
وی افزود: پیش بینی می کردیم که تعداد 
مخاطبان آنلاین این کنسرت نهایتاً کمتر از 
یک میلیون نفر باشد، اما بیش از یک میلیون 
و ۲۰۰ هزار نفر آن را مشاهده کردند که این 

خود دستاورد بزرگی است.
وی تأکید کرد: در اجــرای این پروژه بحث 
انحصارگری هم مطرح نبــود، کما این که 
برخی پلتفرم های حوزه خدمات ابری هم 

برای این پروژه به کار گرفته شدند.
عباســی آرنــد تصریح کــرد: بــه دلیل 
سیاست های اتخاذ شــده در زمینه امنیت 
شبکه و پیشگیری از مواردی مانند حمله 
DDOS، هنگامی که با استقبال بسیار 
بیشــتر از حد پیش بینی مواجه شــدیم، 
متأســفانه امکان حضور کمتر از ۵۰ هزار 
نفر از کاربران لنز در پخش زنده فراهم نشد، 
هر چند بیش از یک میلیون و ۲۰۰ هزار نفر 
از کاربران لنز، موفق به مشاهده پخش زنده 

کنسرت شدند.

مدیرعامل ایرانسل در گفت وگوی زنده اینستاگرامی با عنوان »شبانه های پیوست« از اهداف تولد نخستین اپراتور مخابراتی ایران گفت؛ 

ایرانسل علیه انحصار
مدیرعامل ایرانسل در اینستالایو خود با ماهنامه پیوست، 
از برنامه و رویکردهای این اپراتور در حوزه های مختلف، با 
محوریت مواردی نظیر پیشگامی در تحقق سبک زندگی 
دیجیتال، افتتاح بزرگترین دیتاسنتر ایران در هفته گذشته، 
فرکانس های 700 و 800، برگزاری بزرگترین کنسرت آنلاین 
ایران با همراهی همایون شجریان و دریافت جایزه اصلی 

گروه MTN توسط ایرانسل، گفت وگو کرد.

 بخشی از خدمات 
این دیتاسنتر برای 

زیرساخت ایرانسل و 
بخش دیگر نیز برای 
استارتاپ هایی که به 

این خدمات نیاز دارند، 
در نظر گرفته شده 

که به زودی سازوکار 
همکاری با شرکت ها در 
این زمینه اعلام خواهد 

شد

ورود استارت آپ ها به بورس در هاله ای از ابهام

پس از گذشت ۳ سال از صحبت های اولیه استارت آپ ها 
با مدیران بورس و فرابورس و مخصوصا با انتشــار ورود ۴ 
استارت آپ بزرگ به بورس، همچنان برای این اقدام سازو 

کار مشخصی اعلام نشده است.

استارت آپ ها و یا شرکت های نوپا مدت هاست که با خدمات متنوع خود، سبک زندگی مردم 
را تغیر داده و با پیوند تکنولوژی و راحت کردن امور روزمره مردم جای خود را در جامعه باز 
کردند. رکود اقتصادی، نوسانات ارز و تحریم های بانکی چند ساله اخیر باعث جلوگیری از 

ورود سرمایه خارجی به کشور موجب ایجاد مشکلات متعددی در مسیر رشد 
استارت آپ ها شد.

در اواخر سال 98 ، شیوع ویروس کرونا تیر آخر را به خیلی از استارت آپ ها زد و 
شاهد توقف فعالیت، تعدیل و یا افت شدید سفارشاتشان بودیم. مدیرعامل شرکت 
سرآوا در این باره به نقل از شنبه مگ گفت: » ویروس کرونا به طور قطع به مرگ 
بعضی از کسب وکارهای نوپا و بعضی از شرکت ها منتج می شود. وقتی از شرکت ها 
حرف می زنیم، مثلا در صنعت گردشگری، شاید ۱۰ بازیگر اصلی وجود داشته 

باشد، هیچ اطمینانی وجود ندارد که همه این بازیگران زنده بمانند.«
علی فیاض در ادامه صحبت های خود گفت: »به نظر من شیوع کرونا، به ویژه در 
ایران که دچار رکود تورمی است، حاوی نشانه های جدی برای استارت آپ هاست 
که منابع مالی بزرگ قطعا کمرنگ خواهند بود. پس حتما باید به بازار سرمایه دست 
پیدا کنند. یعنی باید بتوانند از منابع خرد تامین مالی بگذرند و همیشه نباید به دنبال 
سرمایه گذارانی با توان مالی ۱۰۰ میلیارد تومانی و … باشند. پس باید برای حضور 
در بورس و بازار سرمایه خودشان را آماده کنند. در این صورت به جای اینکه دو یا 
سه سرمایه گذار جذب کنند، می توانند هزار، دو هزار یا حتی ۱۰ هزار سرمایه گذار با 
منابع مالی ای با اعداد کوچک داشته باشند که سرجمع به منبع مالی بزرگی تبدیل می شوند. 
در واقع شاید استارت آپ ها و کسب وکارها از این امر ناگزیر باشند و راه دیگری برای زنده ماندن 

پیش روی شان نباشد.«
در سال های اخیر صحبت ورود استارت آپ ها به بورس بود و چالش های زیادی داشت در سال 
97 امیر هامونی، مدیرعامل شرکت فرابورس ایران در مصاحبه ای گفته بود:  »ورود شرکت های 
دانش بنیان به بازار سرمایه دو مانع و چالش بزرگ دارد که به تیم مدیریت مالی، حسابداری و 
ثبت حساب ها برمی گردد. معمولاً این موارد با استانداردهای حسابداری ایران و IFRS که 

حسابداری بین المللی است انجام نمی شود. سپس زمانی که می خواهند وارد فرابورس شوند، 
با یک چالش بزرگ برای تغییر و تحول در نظام حسابداری خود مواجه می شوند. در نتیجه لازم 
می شود تا همه چیز را از نو بسازند. این مشکل در واقع به خود استارت آپ ها برمی گردد و اگر از 

ابتدا فرایندها دقیق انجام می شد، ورود آنها به بازار فرابورس خیلی ساده تر بود.«
حال با انتشار خبر ورود 4 استارت آپ  دیجی¬کالا، کافه بازار، تپسی و شیپور به بورس، نقدها 
و طرح های زیادی را برای این اقدام به وجود آمده اســت. از انواع مدل قیمت گذاری برروی 
استارت آپ ها گرفته تا ایجاد تابلوی اختصاصی در بورس، و همچنان اطلاعات و روش دقیقی 

درباره نوع قیمت گذاری و راه حل ورود استارت آپ ها به بورس مشخص نشده است.
امید هاشمی، مدیر کسب وکارهای نوین اتاق بازرگانی تهران در گفت وگو با بورس نیوز گفت: 
»ارزش گذاری شیوه ها و اهداف متفاوتی دارد. در شرکت های تکنولوژی محور ارزش گذاری 
عمدتا ارزش برای سرمایه های خطر پذیر است. نکته واضح این است که با مفهوم سرمایه گذاری 
خطرپذیر نمی توان شرکت های مبتنی بر فناوری اطلاعات و ارتباطات را در بورس وارد کرد.«

او درباره از ارزش گذاری روی دیجی کالا سخن گفت و افزود: »ارزش گذاری روی دیجی¬کالا 
در سرمایه¬گذاری خطر پذیر باید با ریسک و رقم بالا صورت گیرد، اما اگر در بورس وارد شود 

نمی توان آن رقم های بالا را مبنا قرار داد و با کاهش روبرو می شود.«
رضا الفت نسب عضو هیات مدیره اتحادیه کشوری کسب وکار مجازی در رابطه با چالش های 
ورود استارت آپ ها به بورس به بانکی گفت: »ما هنوز تجربه کافی برای ورود استارت آپ های 
بزرگ به بورس را نداریم اما اگر اول این کرادفاندیگ ها با استفاده از سرمایه محدود و با وجود 
شرکت های نوپایی که هنوز در مرحله رشد خود هستند شروع به کار کنند، اتفاق بهتری رقم 
می خورد. با این کار هم می توان ارزیابی دقیق تری به این موضوع داشت و همچنین مردم با 
ماهیت استارت آپ ها بیشتر آشنا شده و می توانند با پول های کوچک استارت آپ ها را محک 

بزنند.«

مشرق نیوز
گــــــزارش

استارت آپ

پیش فروش متری 
مسکن به خانه دار 
شدن جوانان کمک 

می کند
محمدرضا پورابراهیمی از عملیاتی 
شــدن طرح پیش فــروش متری 
مســکن در بــورس کالای ایران 
اســتقبال کرد و گفت: در شرایطی 
که امروز همه اقشار جامعه توانایی 
خرید مســکن را ندارند و نوســان 
شدید قیمت در این حوزه، بازاری 
آشــفته را ایجاد کرده است، بورس 
کالا به عنوان مکانیزمی در راستای 
پیشبرد اهداف اقتصادی طرح پیش 
فروش متری مســکن را ارائه کرده 
است که با توجه به آن می توان چشم 
انداز روشنی را در بازار مسکن پیش 
بینی کرد. پورابراهیمی گفت: طرح 
پیش فروش متری مسکن اقدامی 
اســت که در تمام دنیا شبیه به آن 
اجرایی شــده و یکی از شیوه های 
سودمند در راســتای ایجاد تعادل 

منطقی  در حوزه مسکن است.
وی افزود: یکی از بهترین اقداماتی 
که می تواند از سوی بورس کالا به 
عنوان یکی از ارکان بازار ســرمایه 
اجرایی شــود، طرح پیش فروش 
متری مسکن با همکاری وزارت راه 
و شهرسازی است که با اجرای این 
طرح، منابع اندک به بخش تولید و 
ساخت و ساز مسکن هدایت خواهد 
شد و از طرف دیگر می توانیم سرمایه 
گــذاران را برای اجــرای عملیات 
اقتصادی در حوزه مسکن تشویق 

کنیم.
پورابراهیمی اظهار داشــت: اوراق 
عرضه واگــذاری متری مســکن 
فرصتی است که به خریداران اجازه 
سرمایه گذاری می دهد و در کنار آن 
اگر انتفاعی هم وجود دارد فرد می 
تواند نسبت به سهم سرمایه گذاری 

ازآن بهره مند شود.
به گفته وی کلیــت این طرح قابل 
قبول است و ابزارهای مورد نیاز آن 
هم در بورس کالا وجود دارد و برای 
آغاز آن، فقط کافی است که وزارت 
راه و شهرســازی آن را براســاس 

مکانیسم بورس کالا عملیاتی کند.
پورابراهیمی بــا تاکید بر اینکه این 
طرح فرصتی برای خانه دار شــدن 
جوانان است، گفت: سرمایه گذاران 
با توجه به میزان سرمایه خود می 
توانند پس از انتشــار اوراق سلف 
موازی مســکن در بــورس کالا به 
اندازه سرمایه خود چند متر مسکن 
خریداری کنند و در موعد سررسید 
نیز امکان تحویل مسکن براساس 
متراژهای مشخص شده یا تسویه 
نقدی وجود خواهد داشت که این 
روش در شرایط آشفته بازار مسکن، 
حمایتی از قشــر جوان و خانه دار 

شدن آن ها خواهد کرد.
به تازگی نیز محمود محمودزاده در 
خصوص اجرای این طرح اعلام کرده 
است که آیین نامه طرح فروش متری 
مسکن در بورس کالا در حال تدوین 
بوده و کلیات آن در شــورای عالی 

مسکن طرح موضوع شده است.
محمودزاده حتی عنوان کرده است 
که اگر این طرح به قانون جدید نیاز 
داشته باشد، برای صرفه جویی در 
زمان به دنبال آن هستیم که پیش 
نویس معاملات متری مسکن را به 
دولت ارائه کنیم تا از طریق مصوبه 
ســران ســه قوا این طرح زودتر به 

نتیجه برسد. 
همچنین پروانه اصلانی از عملیاتی 
شــدن ابزار پیش فــروش متری 
مســکن و فروش نســیه مصالح 
 ســاختمانی در بــورس کالا در 

آینده ای نزدیک خبر می دهد. 

بورس کالا
تحلیــل بورس

ISFAHAN
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